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 67שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 02.04.2023מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חבר מועצה - מר שחר האס 

o מועצהחבר  - מר ניסן זכריה 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - מר מורן ישראל 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע  - מר סוטובסקי מיכאל 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חבר מועצה - מר קינן שי 
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o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

o עיר ויו"ר מועצת העירראש ה - מר ששון מוטי 

 :נעדרו 

o  חבר מועצה  -מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר אלרון פנחס 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o  חבר מועצה -מר מכלוף קובי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

  נכחו:כמו כן 

o מנכ"ל העירייה  - מר ארז ניסים 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o דוברת העירייה  - גב' נורית בייסקי 

o חשבת העירייה - גב' אסתי ויסלר הרצוג 

o מנהל אגף תקציבים - מר רחמים בינוני 

o מנהל אגף פיקוח ושיטור - מר אריאל דוידי 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - ידהמר יוסי זי 

 על סדר היום:

הגברת הביטחון האישי בקרב תושבי  -של חבר המועצה שחר האס בנושא  -הצעה לסדר  .1

  .חולון

  מוגבלויות.הקמת מרכז לאנשים עם  -של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  -הצעה לסדר  .2

פעילות אגף תכנון ואסטרטגיה בשנים  -של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .3

2023-2021. 

ידי מפלגת -מימון יועץ ראש העירייה על -של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .4

 .העבודה
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של חבר המועצה זכריה ניסן בנושא הצבת שוטרי תנועה להכוונת תנועה בשעות  - אשאילת .5

 הלחץ.

 .יפוי ומספר תאונות הדרכים בעירמ -של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .6

העברת יתרות התקציב לטובת  -של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .7

 .עירבהחינוך 

 מספר החניות בעיר. -של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .8

ממושך  תופעת העמדת רכבים למשך זמן -של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .9

 .ואכיפתה

 . חזקההיערכות העירייה לרעידת אדמה  -של חבר המועצה מורן ישראל בנושא  -שאילתא  .10

 מימון תוכנית "חוג לכל ילד" מעודפי - של חבר המועצה מורן ישראל בנושא -שאילתא  .11

 .התקציב

 רכבת הקלה.הניטור רעש העבודות של  -של חבר המועצה שי קינן בנושא  -שאילתא  .12

 שאלת המשך בנושא עבודות הרכבת הקלה. -של חבר המועצה שי קינן בנושא  -שאילתא  .13

 .אישור הסכם שיפוי לעניין המטרו מול המדינה .14

 .אישור עדכון שכרו של שמוליק לנצמן, עוזר בכיר למנכ"ל העירייה .15

 ()נוסח חדש לפקודת העיריות 338לפי סעיף  בקשה למחיקת חובות .16

 .רי פשרהאישור למחיקת חובות בהסד .17

נתיבי תחבורה עירוניים  -נת"ע  -חדרי שנאים עיריית חולון  2 -רה אישור חוזה חכי .18

חלק  -, חולון 65חברת החשמל לישראל בע"מ שד' ירושלים  -להסעת המונים בע"מ 

 .6019בגוש  389מחלקה 

נתיבי תחבורה עירוניים  -נת"ע  -חדרי שנאים עיריית חולון  2 -אישור חוזה חכירה  .19

חלק  -, חולון 37חברת החשמל לישראל בע"מ שד' ירושלים  -עת המונים בע"מ להס

 .6019בגוש  76מחלקה 

 .איטום חניון צמרת - 50% -אישור הגדלת הזמנת עבודה עד ל  .20

  .חודשים 12בתיכון אילון לתקופה של  -הארכת שירות לגב' צביה כגן לבורנטית מדעים  .21

 .13.02.2024עד  -אה הארכת שירות למר טירן שאול נהג בתברו .22

 .%48שחמטק" לגני הילדים בהיקף של אישור הגדלת היקף מכרז " .23
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להתייצב לתבוע בביהמ"ש  316162767המתמחה שירי סלומון ת.ז. אישור הסמכת  .24

 לעניינים מקומיים בחולון, בהתאם לכתב ההסמכה.

 .31.12.2022 ליום 4רבעון  ח כספי"וד .25

 )בכפוף לוועדת כספים(. 2021ציב דו"ח כספי שנתי מבוקר לשנת התק .26

 .2023לשנת  רים"תבעדכון  .27

 .2023עדכון תקציב רגיל לשנת  .28

מינוי מר אביעד מור מהנדס העיר כדירקטור בחברה לפתוח תיאטרון מוסיקה ומחול בע"מ  .29

 כעובד רשות במקום אריאלה קידר שסיימה את עבודתה בעיריית חולון.

 גוף מנהל של רשת קהילה ופנאי במקום משה רינת. מינוי מר איציק תורג'מן נציג ציבור ב .30

מינוי מר אמנון ארץ קדושה גזבר העיריה כדירקטור עובד רשות במקום דרור שלו שמסיים  .31

 את תפקידו.

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 561פרוטוקול מס'  67

הגברת הביטחון האישי בקרב תושבי  -של חבר המועצה שחר האס בנושא  - הצעה לסדר .1

 יוםהחולון. ירד מסדר 

הקמת מרכז לאנשים עם מוגבלויות.  -ל חבר המועצה ניסן זכריה בנושא ש -הצעה לסדר  .2

 יוםהירד מסדר 

פעילות אגף תכנון ואסטרטגיה בשנים  -של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .3

2023-2021. 

ידי מפלגת מימון יועץ ראש העירייה על  - שחר האס בנושא של חבר המועצה -שאילתא  .4

 העבודה.

הצבת שוטרי תנועה להכוונת תנועה  - של חבר המועצה זכריה ניסן בנושא -שאילתא  .5

 בשעות הלחץ.

 מיפוי ומספר תאונות הדרכים בעיר. -של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .6

העברת יתרות התקציב לטובת  -של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .7

 עיר.בהחינוך 

 מספר החניות בעיר. -של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .8
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תופעת העמדת רכבים למשך זמן ממושך  -של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .9

 ואכיפתה.

 היערכות העירייה לרעידת אדמה חזקה.  -שראל בנושא של חבר המועצה מורן י -שאילתא  .10

ילד" מעודפי מימון תוכנית "חוג לכל  -נושא של חבר המועצה מורן ישראל ב -שאילתא  .11

 התקציב.

 ניטור רעש העבודות של רכבת הקלה. - של חבר המועצה שי קינן בנושא -שאילתא  .12

 שאלת המשך בנושא עבודות הרכבת הקלה. -של חבר המועצה שי קינן בנושא  -שאילתא  .13

 שיפוי לעניין המטרו מול המדינה.ההסכם  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .14

עדכון שכרו של שמוליק לנצמן, עוזר בכיר למנכ"ל  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .15

 העירייה.

לפקודת  338לפי סעיף בקשה למחיקת חובות ה אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .16

 )נוסח חדש(. העיריות

 חובות בהסדרי פשרה.המחיקת  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .17

נת"ע  -שנאים עיריית חולון החדרי  2 -חכירה החוזה  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .18

חברת החשמל לישראל בע"מ שד' ירושלים  -נתיבי תחבורה עירוניים להסעת המונים בע"מ  -

 .6019בגוש  389חלק מחלקה  -, חולון 65

נת"ע  -שנאים עיריית חולון החדרי  2 -חכירה החוזה  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .19

חברת החשמל לישראל בע"מ שד' ירושלים  -נתיבי תחבורה עירוניים להסעת המונים בע"מ  -

 .6019בגוש  76חלק מחלקה  -, חולון 37

איטום חניון  - 50% –עבודה עד ל ההגדלת הזמנת  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .20

 צמרת.

 –שירות לגב' צביה כגן לבורנטית מדעים ההארכת  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .21

 חודשים.   12בתיכון אילון לתקופה של 

עד  -שירות למר טירן שאול נהג בתברואה ההארכת  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .22

13.02.2024. 

רז "שחמטק" לגני הילדים בהיקף מכההגדלת היקף  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .23

 .50% עד של

 316162767הסמכת המתמחה שירי סלומון ת.ז.  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .24

 להתייצב לתבוע בביהמ"ש לעניינים מקומיים בחולון, בהתאם לכתב ההסמכה.

 .31.12.2022ליום  4כספי רבעון הדו"ח ה אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .25
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 2021שנתי מבוקר לשנת התקציב כספי הדו"ח ה אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .26

 )בכפוף לוועדת כספים(.

 .2023לשנת  תב"ריםהעדכון  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .27

 .2023רגיל לשנת התקציב העדכון  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .28

מינוי מר אביעד מור מהנדס העיר כדירקטור בחברה  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .29

לפתוח תיאטרון מוסיקה ומחול בע"מ כעובד רשות במקום אריאלה קידר שסיימה את עבודתה 

 בעיריית חולון.

מינוי מר איציק תורג'מן נציג ציבור בגוף מנהל של  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .30

 . קהילה ופנאי במקום משה רינת ז"ל רשת

אמנון ארץ קדושה גזבר העיריה כדירקטור מינוי מר  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .31

 עובד רשות במקום דרור שלו שמסיים את תפקידו, בתאגיד מי שקמה.

 פרוטוקול

. או. קיי. חבר'ה, שנייה רגע. טוב 67אני פותח את הישיבה שמן המניין מספר  מר מוטי ששון:

 חברים בואו נרים כוסית. חברים. 

 נמזוג לכולם.   רגע מוטי, מר יוסי זיידה:

לכולם יש? כולם קיבלו? טוב חברים, אני לפני שנפתח את הישיבה אני רוצה  מר מוטי ששון:

לברך את כולם בברכת חג שמח. האביב פורח. אני מאחל לכל אחד מכם 

ברמה האישית שגם יהיה לכם אביב בחיים האישיים שלכם, שהכול יפרח 

לת ישראל שיגיעו להבנות וישגשג ויהיה הרבה בריאות ונאחל גם לממש

ולהסכמות וכמה שיותר מהר יגיעו להסכמות והבנות, זה לטובת מדינת 

ישראל. אז שיהיה חג שמח. הצעה לסדר בנושא הגברת הביטחון האישי 

 בקרב תושבי חולון. בבקשה. שחר, בבקשה.

 

הגברת הביטחון האישי בקרב  –של חבר המועצה שחר האס בנושא  –הצעה לסדר  .1

 ולוןתושבי ח

ערב טוב. ערב טוב. אבקש להעלות לסדר, סליחה אתה מפריע לי. אבקש  מר שחר האס:

להעלות את הנושא שבנדון על סדר היום. הנושא הוא הצעה להגברת 

הביטחון האישי בקרב תושבי חולון, נושא שעלה בישיבות המועצה כמה 

ב הראש וכמה פעמים. דיברנו לא מעט גם בוועדת ביטחון עירונית שאני יוש

של הועדה הזאת וגם כאן במועצת העיר פעמים רבות על כל נושא רישות 

העיר במצלמות אבטחה. דיברנו על מוקד אחוד. דיברנו על הגברת הסיורים 

האבטחתיים בעיר שלנו. עדיין התחושה הרווחת בקרב התושבים בעיניי 

לפחות ומפניות שאנחנו מקבלים, ירידה בתחושת הביטחון האישית של 
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ושבי העיר. נכון שמדובר בתופעה כלל ארצית אבל בחולון עושה רושם ת

שהמצב לא נהיה טוב יותר, במיוחד החודשים האחרונים. לדוגמה אחד 

האירועים האחרונים שראינו בימים האחרונים, בשבוע האחרון היה מקרה, 

 ימים שתושב העיר בסופו של דבר התגלה, 3-4מקרה זה חזר על עצמו במשך 

 הגיע לפני חודשיים. י זיידה:מר יוס

 לא.  מר שחר האס:

 נעצר. מר מורן ישראל:

 נעצר, אנחנו לא יודעים האם, מר שחר האס:

 הוא תושב העיר רק חודשיים דרך אגב.  מר יוסי זיידה:

 תושב העיר חודשיים. אז ברוך הבא לעיר הילדים. מר שחר האס:

 אנחנו לא מרשיעים אדם על פי, עכשיו. עדיין, זה שהוא נעצר עדיין לא,  מר מורן ישראל:

נכון, עדיין לא הורשע אבל נאמר שנעצר תושב העיר. ניפוץ שמשות חוזר  מר שחר האס:

ונשנה של מראות ושמשות של רכבים. לקח הרבה מאוד זמן, הרבה מאוד 

שמשות רכבים זה  ימים כאלה של יום אחר יום ניפוץ של 4-5זמן לתפיסתי 

 די והותר. אני חייב לומר, לא יודע,

 אבל תגיד גם משהו טוב, שתפסו אותו. זה גם.  מר חיים זברלו:

 נהדר, אז אמרתי וזה נהדר שתפסו אותו. חשוב לי לציין אגב, מר שחר האס:

 ויחסית תפסו אותו מהר. מר זאב ניסים:

על ערים נוספות. אבל חשוב לי לציין  ימים. אני לא, לא, אני לא שמעתי 4-5 מר שחר האס:

שאני לא יודע אם היה קשר ישיר או לא ישיר ואני לא פה עוסק בספקולציות 

וכדומה אבל הנושא הזה קיבל ביטוי מראש העיר ומאגף הביטחון אך ורק 

אחרי שהנושא הזה התבקש לעלות בסדר היום ולאחר מכן יצא ממש במרווח 

אום פוסט שמטפלים בתופעה ומכירים של שעה מהנושא הזה, אז עלה פת

בה. הציבור לא הכיר בזה שהעירייה מתייחסת לנושא הזה ברצינות וזה עובר 

ומתקשר למספר לא מועט של מקרים בשנה האחרונה, בשנתיים האחרונות 

וראינו נתונים ודיברנו על זה שהנושא של הביטחון האישי נפגע והתחושה של 

יבים למצוא דרכים כדי להגביר את רמת הציבור היא לא טובה ואנחנו חי

הביטחון חזרה ולהחזיר לתושבים את תחושת הביטחון האישית שלהם פה 

 בעיר ועל זה אני אשמח לקבל, לקיים דיון נרחב. אתה רוצה להצטרף? 

 יכול מאוד להיות. אני רוצה להצטרף לדברים, מר מורן ישראל:

 הרחבת מערך, מר שחר האס:

 אז התנגדתם אבל. אבל מר חיים זברלו:



   561 פרוטוקול 3022.02.04 –ליום  67מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

8 
 

 אני רוצה להגיד, מר מורן ישראל:

 מורן בבקשה. מר מוטי ששון:

אני רוצה רגע להצטרף. בוא נדבר תכל'ס. תחילת הקדנציה, אני הייתי עוד  מר מורן ישראל:

יושב ראש ועדת ביטחון לפני ששחר החליף אותי, הדיון הראשון או הדיון 

פנו, במהלך הדיון התגלה לנו שיש השני דיברנו, עסקנו בנושא המצלמות. חש

מצלמות שלא מחוברות בכלל לשום מערכת שליטה.  105בכל העיר בזמנו 

אם אתם בכלל רוצים לאתר מה היה בתוך המצלמות הייתם צריכים להגיע 

למצלמה פיזית, לפתוח אותה, להוציא כמו פעם את הפילם או מה שזה לא 

ך לאתר מה קרה. זו תפיסה יהיה, גם אם זה דיגיטלי, כדי לנסות אחר כ

וגישה היום בבית, בבתים שאולי חלקכם יש לכם כבר מצלמה בבית ואתם 

מהטלפון שלכם יודעים להוציא את המידע ולשלוט ולראות איך, מה קורה 

במרחב. לא יכול להיות שהעיר שלנו נתקעה אי שם מאחורה. עכשיו זה לא 

שנים אין עדיין  5עט שנים עוד מ 5משהו חדש מוטי. מתחילת הקדנציה, 

רישות של העיר, אין מערכת שליטה ובקרה, אין, אין מערכת שליטה ובקרה 

עירונית שמרחוק אתה יכול לשלוף את הנתונים ולגלות. אם היה, צ'יק צ'ק 

תופסים את הדבר הזה, סוגרים מעלים איפה זה קרה, רואים מי מסתובב 

עיר מתקדמת, חולון היא במרחב הציבורי, תופסים אותו. לא יכול להיות ש

לא כזו כנראה, נשארת איפשהו מאחור. לא מרושתת, לא, אין מערכת 

מצלמות  1,600שליטה ובקרה אפקטיבית. תראו את ראשון. פריסה של מעל 

ברחבי העיר. אין נקודה בעיר שאתה לא יכול לדעת מה קרה במרחב. אז יש 

ש גם אחריות גדולה אמצעים שצריך גם להשגיח, גם כמובן עם כוח גדול. י

והצורך שלנו אחר כך לאבטח את המידע הזה ולהגן עליו ברמת תקיפות 

סייבר וכן הלאה שגם העירייה כמו שאתם יודעים בעבר נתקפה בנושא הזה. 

אבל בסוף, בסוף אי אפשר להפסיק להתקדם והעיר הזו איפה שהוא תקועה. 

והעיר אין לה עדיין  2023-שנים עוד מעט לא קורה כלום. זה שהיום אנחנו ב 5

מערכת שליטה ובקרה שמאפשרת להגיע לאותם אנשים מקרוב, זו תקלה. 

 זו דעתי. 

 מצלמות. 400-אבל היה דיון ואמרו שמגדילים ב ד"ר מאיר רוק:

 די, מאיר. שנים? כמה זמן לוקח להתקין מצלמה? 5כן, אבל  מר מורן ישראל:

 מאיר זה לוקח המון המון זמן, מר שחר האס:

 עזוב הם מחכים לשנת בחירות.  מר מורן ישראל:

 שנייה רגע. אני גם, אני גם רוצה להזכיר, או. קיי, שהרישות, מר שחר האס:

 כנראה שחורה לך משהו שעושים עכשיו את העבודה. מר מוטי ששון:

 מוטי שנייה אני רק רוצה גם לציין, מר שחר האס:
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 שבאופן אישי מטפל בזה. תכף נשמע את ההסברים מהמנכ"ל מר מוטי ששון:

 אני רק רוצה לציין אולי בהתייחסות של המנכ"ל אז, מר שחר האס:

רק להגיד שההצעה הזו הייתה לפני שהמנכ"ל הנוכחי היה, זה לא משהו  מר מורן ישראל:

 שהוא חדש. אבל אתה היית פה.

ם. אז עזוב, שמענו אותך, אני שומע אותך כל פעם עם אותם סיפורים דמגוגיי מר מוטי ששון:

 אמרת מה שאמרת,

 זה גם לא קרה אז. אני שמח ששמעת.  מר מורן ישראל:

 מוטי שנייה, חשוב לציין, מר שחר האס:

 לא הקשבת. מר מורן ישראל:

שמעת, אני שומע אותך כל הזמן. אני יודע לעשות את האבחנה בין דמגוגיה  מר מוטי ששון:

לבין דברי אמת ומיד תקבל הסברים מפי המנכ"ל וגם היה דיון  ופופוליזם

 פה,

 אז אני אשמח לשמוע,  מר שחר האס:

חודשים ודיברו  3-4עם מפקד המשטרה שבאו לפה אנשי משטרה לפני  מר מוטי ששון:

 והסבירו ונתנו סקירה מעולה על כל מה שהיה.

 האופן שבו אתה מנהל את,הבעיה שלי היא לא עם המשטרה מוטי, עם  מר מורן ישראל:

 אז מיד אתה תשמע את המנכ"ל. מר מוטי ששון:

מה שבשליטתנו אנחנו צריכים לטפל. ברור שהמשטרה צריכה לטפל במה  מר מורן ישראל:

 שבגזרה שלה.

 שמענו אותך, או קיי. אני מבקש מהמנכ"ל. מר מוטי ששון:

 שנייה אני רוצה להוסיף רק ארז משפט אחרון. מר שחר האס:

 כן בבקשה. מר מוטי ששון:

שכשאתה מתייחס לדברים אז נשמח גם לשמוע את ההתייחסות שלך על, על  מר שחר האס:

ממה שאני יודע וקיבלנו סקירה בוועדת ביטחון נכון לרגע זה מצלמות 

האבטחה לא אמורות לכסות גם את אזור התעשייה ואזורים נוספים בעיר. 

טרו העתידית ולכסות בעיקר את היא אמורה לשבת איפשהו על תשתית המ

 האזורים הללו וגנים ציבוריים. אבל אנחנו נשמח לקבל איזושהי,

 400ככה. אנחנו במהלך השנה וחצי לפחות שאני מתעסק עם זה, חוברו מעל  מר ארז ניסים:

מצלמות שהן מחוברות, חברים מי שרוצה לאחר הדיון מוזמן גם להגיע 

מצלמות  400-ד ואפשר לראות את כל הלמשרד שלי. יש לי גם חיבור למוק

שפרוסות בעיר. זה דבר ראשון. שניים, תקצבנו מיליון ש"ח לחבר ולייצר את 
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הקו שמוביל לאזור התעשייה, את התשתית הסיבית וכרגע עובדים על 

הסוגיה הזו. ומי שמחבר גם את הקו עם התשתית הסיבית, יש לנו תכנית עד 

ת לאורך הציר. הדבר הנוסף, יש חלק יולי הקרוב לחבר עוד מאות מצלמו

מהמקומות בעבודה של נת"ע, לדוגמה בקוגל, בסדר? אנחנו לא נשקיע שם 

מאחר ונת"ע אמורים להיכנס ולפרוס את הכנים ולהעביר את כל הסיבים 

ולכן באותם צירים שנת"ע עובדת שם אז אנחנו כרגע נת"ע משחילה את, 

תסתיים העבודה אנחנו נוכל מניחה את הכנים, משחילה את הסיבים וכש

להתחבר. לגבי יועץ, לגבי הבחור אייל אמיר אני חושב שהכרתם אותו. 

 סיימנו את ההתקשרות עם אייל אמיר לאחרונה,

 הוא היה אמון על כל הנושא הזה. מר יוסי זיידה:

מאחר וחשבנו שהכסף צריך לצאת קצת אחרת ממה שאתם אומרים, וכרגע  מר ארז ניסים:

קשרות, בתהליך של התקשרות מול יועץ מצלמות שילווה את אנחנו בהת

הרשות על מנת שקצב פריסת המצלמות יהיה מהיר יותר ממה שהוא היה 

עד היום. זה הדבר הנוסף. לגבי מערכת שו"ב, גם, לגבי מערכת שו"ב גם 

יצאנו למכרז. גם יצאנו למכרז עם יועץ למערכת שו"ב. תקצבנו את זה ויצאנו 

שנסיים את המכרז נבצע, נרכוש גם את מערכת השו"ב שבסוף למכרז וברגע 

תתכלל לנו את כל פעילות המצלמות בעיר. דבר אחרון וזה אולי יעלה היום 

גם למועצת העיר בנושא התקציבי, זה בנייה של מוקד חדש. מוקד שבאמת 

, בסדר, ויוכל לאפשר באמת צפייה, בקרה שו"בית 20-30יתאים לפעילות של 

בנושא של המצלמות. אנחנו היום זה עולה למועצה לאישור  מלאה כולל

תקציבי ואני מקווה שאנחנו נוכל להתקדם גם עם המוקד ככה שנוכל עוד 

במהלך שנה הזו לסיים את הבנייה של המוקד החדש שהוא יתאים לשנות 

 ויוכל לתת את המענה. זה התשובה שלי. 20-30-ה

 למה, מר שחר האס:

אה דבר נוסף ואחרון, סליחה. היה דיון אצלי יחד עם מפקד תחנת כרגע,  מר ארז ניסים:

משטרת חולון ביחד עם נציגיו. במסגרת אותו דיון, התקיים לפני כחודשיים 

בערך, אפילו קצת פחות, סיכמנו על היכן לפרוס את המצלמות בנקודות 

הקריטיות שהמשטרה זיהתה בצמתים או בנקודות החמות שהמשטרה 

לי להקים את, ולפרוס את המצלמות ובתיאום מול  אומרת כאן חשוב

משטרת ישראל ובהתאם לדיון שהיה אצלי יש תכנית שקיימת במינהל 

תפעול ומנהלה לקדם את אותן מצלמות באותן נקודות שישבנו עליהן יחד 

עם משטרת ישראל. אבל לצורך העניין זה לא זבנג וגמרנו. אנחנו עושים סט 

יך בסט הפעולות האלה אנחנו נוכל באמת של פעולות שבסופו של התהל

לחבר ולרשת את העיר. דבר, עוד דבר נוסף. בנושא של הנת"צים, אנחנו 

מתחילים פריסה אני מקווה שעד ספטמבר, אריאל, זה יעבוד? פריסה של 

חלק מהנקודות שסיכמנו עם משרד התחבורה, פריסה של מצלמות נת"צים 
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אה, אנחנו נוכל גם לחבר מצלמות. ועל גבי אותם עמודים יש לנו כבר הרש

אני לא יכול, אסור לי באותה מצלמה של נת"צ להשתמש לאכיפה אבל 

באותם עמודים על אותה תשתית שאנחנו משחילים כבר אנחנו נוכל גם 

 לשים תשתית מצלמות.

 חניה? מר שחר האס:

 מה? מר ארז ניסים:

 של חניה לא חוקית? מר שחר האס:

 של חניה. הנת"צים זה, לא, לא  מר ארז ניסים:

 לא, של עצירות? מר שחר האס:

 של אבטחה, של ביטחון. זה גם, מר ארז ניסים:

בהקשר הזה שדיברת עליו של משטרת ישראל, יש איזשהו תהליך טכני  מר שחר האס:

מחובר בין היתר למצלמות  100שבעיריית תל אביב קורה שהיום המוקד של 

 של הרשות.

בעיה, יש בעיה שיצא מסמך אני יכול להעביר לכם אותו של השלטון יש  מר ארז ניסים:

המקומי שהוא לא ממליץ לעשות את הפעילות הזו מאחר ואנחנו חשופים 

לתביעות. ישנן מספר רשויות כמו תל אביב, אתה צודק, שהם אפשרו 

למשטרת ישראל להתחבר והם לקחו את האחריות על עצמם אבל בגדול יש 

 ה, השלטון המקומי בסוף לא יכול,הנחיה או לא הנחי

 המלצה. מר שחר האס:

אבל יש המלצה של השלטון המקומי לא לבצע את, ולא לאפשר לתת את  מר ארז ניסים:

המצלמות. דרך אגב, אם המשטרה אבל רוצה אנחנו מאפשרים. זה לא 

 שאנחנו, שמשטרת ישראל,

 רק אם יקרה איזה אירוע חמור הם יבקשו. מר יעקב מזרחי:

לא, אם הם מבקשים חומרים מסוימים אתם נענים ומקבלים. אבל הם לא  ר שחר האס:מ

 יושבים על התשתית.

 המצלמות שתיארת, כמה, כמה, 400ארז,  מר מורן ישראל:

 חבר'ה אנחנו כבר נכנסנו לדיון. חבר'ה אתם רוצים לקיים דיון על זה? מר מוטי ששון:

 רגע אבל אני שואל.  מר מורן ישראל:

 לא, אני רוצה שהוא יסיים את מה שיש לו לומר. וטי ששון:מר מ

 אז הנה, שיסיים. מר מורן ישראל:

 תשמע, הגשתם הצעה לסדר, שחר. אתה הצטרפת, מר מוטי ששון:
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 תראו עד כמה השאלות חשובות. אני חושב, מר מורן ישראל:

 מיד, אבל לא. אתה עם הדמגוג והפופוליזם, מר מוטי ששון:

 מה דמגוג? הנה אנחנו, :מר מורן ישראל

 כי אתה מנסה לעשות, אתה מנסה לנהל פה את הישיבה? מר מוטי ששון:

 אתה לא מסוגל לנהל דיון מוטי. מר מורן ישראל:

 אין לך זכות דיבור. אני לא, לא ביקשת. מר מוטי ששון:

 תראה עד כמה הדיון הזה חשוב. מר מורן ישראל:

 הדמגוגיה שלך. חבל.חשוב? תפסיק עם  מר מוטי ששון:

 איזה דמגוגיה? מר מורן ישראל:

 חבל, חבל. מר מוטי ששון:

 חוסר יכולת להקשיב.  מר מורן ישראל:

 אנשים,  מר מוטי ששון:

 איזה דמגוגיה? מר מורן ישראל:

 לא, היה לך את הזמן לדבר. מר מוטי ששון:

 הנה אבל שאלו שאלה. מר מורן ישראל:

 שאלה.אבל שואלים  מר שחר האס:

 הוא שאל שאלה, הוא ענה לו. למה, מר מורן ישראל:

 סליחה אל תפריע לי לנהל את הישיבה. מר מוטי ששון:

 אבל למה כל דבר שלא מוצא חן בעינייך אתה זורק דמגוגיה לאוויר? מר שחר האס:

 כי זה דמגוגיה. מר מוטי ששון:

 אנחנו שואלים שאלה.  מה דמגוגיה? מר שחר האס:

 כי שמעת עכשיו את מנכ"ל העירייה, ן:מר מוטי ששו

 ושאלנו אותו שאלה ואתה לא נותן לו לענות. מר מורן ישראל:

סליחה, אני לא מרשה לך לדבר ואני אקרא לך לסדר פעם ראשונה. אתה  מר מוטי ששון:

 מחפש כל הזמן לעשות פה הצגות,

 מה הצגות? שואלים שאלה. מר שחר האס:

י מבקש ממך לא להפריע לי לנהל את הישיבה. אני מנהל את סליחה שחר. אנ מר מוטי ששון:

הישיבה, יש פרוצדורה של ניהול שאתם עוד לא מבינים ומכירים אותה. יש 
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פרוצדורה, בבקשה המנכ"ל ענה. איפה מנהל אגף הפיקוח שלנו? לא רואה 

 אותו.

 אריאל. מר יוסי זיידה:

זה אחרי שקיבלתם סקירה  אריאל בוא תפרט מה עשו בזמן האחרון. מר מוטי ששון:

 ממשטרת ישראל. 

 אריאל רק תתקרב למיקרופון שישמעו אותך טוב. מר יוסי זיידה:

 המצלמות. 400מורן תשאל מתי החליטו על רכישת  מר שי קינן:

שי אתה יכול לשאול ישירות, נענה לך. שי אל תדאג, אל תדאג. אנחנו שמענו  מר מוטי ששון:

 תשאל אתה.  השאלה שלך. אבל למה הוא צריך לשאול? את

 מצוין, בוא נקיים דיון. מר מורן ישראל:

 לו אתה מרשה לשאול? מר זאב ניסים:

 כן, בבקשה. בבקשה תענה להם מה עשינו. מר מוטי ששון:

פניות בשנה.  13,000השיטור העירוני נותן מענה לכמעט  טוב, קודם כל מר אריאל דוידי:

אחוזים, ביחס  15-עכשיו, אנחנו במגמת עלייה כל הזמן ביחס לשנה שעברה ב

לשנים קודמות הרבה יותר כאשר הפניות של התושבים למוקד העירוני 

ביחס לשיטור העירוני מעידות על אמון. כי בסוף אם, אם היו  100ולמוקד 

יהיה להם מענה הם היו מפסיקים להתקשר, הם היו מתקשרים ולא 

מתקשרים למקומות אחרים ולכן זה מעיד על אמון. אנחנו לא רק שאנחנו 

עולים בפניות אלא גם שאנחנו מודדים מה, איך השירות שאנחנו נותנים 

לתושבים אז העירייה בודקת אותנו באופן תדיר ואנחנו בעמידה באמנת 

רצון של התושבים היא בין הגבוהות בעירייה. אחוז. שביעות  99-שירות ב

כשאנחנו מסתכלים על הדברים עשינו, זאת אומרת איך אנחנו מודדים את 

אחוז.  40האפקטיביות שלנו אז רואים שבמעצרים יש עלייה של כמעט 

שיטור עירוני זה לא משהו שעוסק בפלילי אבל מכיוון שמעורבים בהרבה 

יות של העירייה במעצרים, אם נסתכל על אירועים, הם יוזמים הרבה פעילו

שב"חים. אנחנו בתקופה האחרונה לאור המציאות הביטחונית מתעסקים, 

מכפילים את הצוותים שלנו של השיטור העירוני גם לשב"חים. יש לנו עלייה 

אחוז בתפיסת שב"חים. הרבה עירנות של הצוותים, הרבה  400של ל מעל 

ים איך האפקטיביות שלנו בכל מה עירנות של התושבים. אנחנו מסתכל

שקשור לאיכות חיים למשל בכל מה שנוגע לאירועים של רעש במרחב 

הציבורי. אז אנחנו רואים שבגלל הפעילות היזומה יש לנו ירידה של כמעט 

אחוזים באירועי רעש, יש לנו באירועי ונדליזם מדווחים ירידה של כמעט  25

ק גם בכל מה שנוגע למניעת סכנה אחוזים ובזמן האחרון התחלנו לעסו 70

בגינות. מי שמסתובב בעיר מכיר את התופעה של קטנועים שחותכים דרך 
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גינות ציבוריות, טרקטורונים חשמליים, אז אנחנו החלטנו להיכנס לנושא 

הזה. אנחנו בין הרשויות היחידות שעושות את זה. מצאנו סעיף בחוק העזר 

ת סכנה בגינה והצוותים שלנו שמאפשר לנו, יש סעיף שמדבר על מניע

קנסות בשנה בנושא הזה. לאחרונה גם  700נמצאים שם. אנחנו בכמעט 

 ריידר שמאפשר לנו אכיפה טובה יותר בנושא הזה.-הכנסנו את כלי האיזי

 כמה כלים כאלה יש לכם? מר יעקב מזרחי:

י מאוד, אנחנו שניים בשלב הזה. אנחנו אם אנחנו רואים שיצליח, שאפקטיב מר אריאל דוידי:

נמשיך ונדרוש. אלו הדברים שאנחנו, ניתן כמה וכמה אירועים שהיו רק, 

חודשים האחרונים. אז הצוותים עצרו  3-4-רשמתי לי פה, ריכזתי לי רק מה

חשוד שהם פשוט ראו בן אדם חשוד, בדקו אותו, ראו שהוא עם חומר, חומר, 

גרפיטי ברחוב  מתברר שזה סמים. סיור יזום, נמצאו צעירים מרססים

המנור. השחתת צילייה, תפיסה שלנו. אירוע שגם דיברו עליו לא מעט בעיר, 

בלילה  10-מפקח שלנו מסייר בחופשה, מזהה גרר שנראה לו מוזר. מה גרר ב

מסתובב באזור תעשייה? הוא קורא לחברים שלו, מתברר שזה מישהו שבעל 

צוות שלנו שמסייר  כלים מאזור תעשייה. עוד 3רכב גרר במיוחד ולגנוב 

באזור תעשייה, שחר דיבר על אזור תעשייה, ורואה רכב עומד בצורה 

מחשידה. עכשיו, יכול הצוות להגיד לעצמו טוב אני בלי שוטר אני אמשיך 

הלאה, לא. הוא הלך, בדק, רואה שחיברו שני קונטיינרים של שני קוק לתוך 

זה יוזמה של  המתחם של מטרופולין חברת האוטובוסים ושאבו סולר.

כלי רכב שנפרצו. מגיע צוות, עכשיו, לצוות יש  9האנשים. קיבלו דיווח על 

שתי אפשרויות. שוטר קלאסי אולי עלול היה לומר טוב לכו להגיש תלונה 

בתחנה. המפקח והשוטר לא עשו את זה, עברו בתוך הבתים. תחקרו, הורידו 

אומרת זה בסוף  מצלמות. מצאו את כלי הפריצה, מצאו את הפורץ. זאת

המחויבות שלנו תמיד, הלוואי יש מה לעשות, לצערנו אנשים לא תמיד 

מקיימים את החוק. זאת הפעילות. לגבי המצלמות באזור תעשייה זה אנחנו 

על פי מה שהעברנו למנכ"ל בתכנון. גם אזור תעשייה אמור להיות מכוסה 

כננו ועל פי במצלמות בצמתים מרכזיים, במקומות מרכזיים. גם את זה ת

 התכנית שייקבע המנכ"ל הם גם יישמו.

המצלמות שפרוסות כבר היום בעיר, כמה אנשים בזמן נתון  400אריאל  מר מורן ישראל:

 צופים בהם?

אני לא אחראי על המוקד העירוני אז אני מניח, אבל אני, יש נציג תמיד. אני  מר אריאל דוידי:

על המוקד. אני רק יכול לומר  לא יודע. יש מישהו שצופה. אני לא אחראי

שאני משתמש לא מעט בנושא הזה. אם יש לנו אירוע בגינה ואנחנו מבקשים 

מהמוקד שיכווין אותנו, המשטרה פונה אלינו לקבל מידע ואנחנו נותנים 

 להם. 
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או. קיי, חברים. שמענו את ההסברים גם ממנהל אגף הפיקוח וגם ממנכ"ל  מר מוטי ששון:

 העירייה.

 אפשר לשאול שאלות? אפשר לשאול שאלות? ן ישראל:מר מור

 לא, אני שואל מי בעד לקיים דיון?  מר מוטי ששון:

 בשביל לשאול שאלות? מר מורן ישראל:

זה הפרוצדורה חבר'ה. מי בעד לקיים  לפתוח את זה. לא, מי בעד לקיים דיון? מר מוטי ששון:

 דיון?

 רגע, אלינור יצאה רגע. מר בר שי:

בעד.  8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, אתם לא? 2, 1לא, אני לא מחכה. מי בעד? מי בעד?  שון:מר מוטי ש

, 4, 3, 2, 1מי נגד לאור הדברים שנאמרו על ידי המנכ"ל ומנהל אגף הפיקוח? 

להוריד מסדר היום לאור הדברים שנאמרו על מה  12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5

 שנעשה ועל מה שיעשה. או. קיי. 

 אני עובר לסעיף הבא.                                           

 זה דיון במעמד צד אחד.  מר מורן ישראל:

 אני עובר לסעיף הבא. ירד מסדר היום, מר מוטי ששון:

 כמו שהוא עונה על מה שהוא רוצה לענות. מה שהוא לא עונה הוא לא עונה. מר מורן ישראל:

 ניסן. מר יוסי זיידה:

 ניסן, בבקשה ניסן.  ששון:מר מוטי 

 

 הקמת מרכז לאנשים עם מוגבלויות –של החבר ניסן זכריה בנושא  –הצעה לסדר  .2

אני מבקש להעלות לסדר היום הצעה להקמת או פתיחת מרכז, מרכז יום  מר ניסן זכריה:

ותמיכה לאנשים עם נכויות קשות ברמת תפקוד טיפולית וסיעודית. אני, אני 

קול קורא של הביטוח הלאומי להקמת מרכז. אבל מכיר את הנושא שיש 

הקמת מרכז זה תהליך שייקח מספר שנים וזה גם לא בטוח שהיא עוד פעם 

תזכה בקול קורא הזה. לכן ההצעה מדברת על איתור מבנה קיים או איזשהו 

מתנ"ס או בית ספר סגור, למשל בג'סי כהן יש את בית ספר וייצמן שהוא 

ת פנויות או כל מבנה אחר שאפשר לייעד אותו סגור ויש להם מספר כיתו

להקמת מרכז כזה. עכשיו, מדובר באמת לא על הרבה מאוד אנשים. מדובר 

על עשרות של נכים, בדרך כלל בוגרים, שכרגע בגלל שאין מרכז כזה אז הם 

כל היום בבית. זה אנשים שיושבים כל היום בבית, זה מפרק את המשפחות 

להם תקווה ואני חושב שבעיר כמו חולון ובגודל  לרסיסים. זה אנשים שאין

שלה אפשר אולי למצוא איזשהו מבנה או מתנ"ס או כל דבר אחר לייעד אותו 
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עד שבעתיד אם יהיה קול קורא ובכל זאת נזכה בקול קורא הזה, אפשר יהיה 

לפתוח מרכז כזה. דבר נוסף, חשוב לציין שמלבד הקצאת המבנה או מלבד 

כל, כל המימון של העסק הזה הוא על ידי איל"ן בכלל. הקמת המרכז עצמו, 

כלומר אין עלויות כספיות לרשות המקומית מעבר לעובדה שצריך להקצות 

מבנה שישמש את האנשים האלו. גם ההסעות אפילו, זה הכול ממומן על ידי 

מפעיל שהעירייה או מי שיחליט להקים את זה יבחר, זה בדרך כל איל"ן. 

מוטי, אני קראתי את התשובה גם ואני שמח שיש פה מגרש ולכן אני חושב ש

ייעודי אבל זה הליך של הרבה שנים. פה מדובר על אנשים שצריכים עכשיו, 

 כרגע. 

או. קיי. אז אני ברשותכם אענה לניסן. עיריית חולון ואני בראשה שמים דגש  מר מוטי ששון:

כדוגמה ניתן לציין שיש רב מזה שנים רבות לאוכלוסיות עם מוגבלויות. רק 

גנים לילדים בעלי צרכים  10-בתי ספר לחינוך מיוחד ו 8-לא פחות מ

לקרוא  מיוחדים. כמו כן, מסגרות לאוכלוסיות עם מוגבלויות כגון, אפשר

ש"ה, מוגבלות שכלית או התפתחותית במבוגרים לזה איך שרוצים, מ

מרכז יום בתפקוד גבוה, קש"ת מרכז תעסוקה למבוגרים, בית השקמה 

לבוגרים בתפקוד נמוך סיעודית, מועדון אחים מועדון חברתי לאוכלוסיות 

בתפקוד גבוה. לגופו של עניין, לפני מספר חודשים פנינו למשרד הרווחה 

וקיבלנו אישור להקמה והפעלה של מרכז יום לאנשים עם מוגבלויות פיזיות 

בתקציב גדול ולכן קשות בעיר. כידוע, מרכז כזה, הקמה והפעלה שלו כרוכים 

 30.3-פנינו להשתתף בקול קורא של הביטוח הלאומי לבניית המרכז. ב

קיבלנו עדכון מביטוח לאומי שעברנו שלב ואנחנו מתקדמים לאישור של 

פיתוח ואישור התכנית כולל סיור בשטח של העירייה, הביטוח הלאומי, 

ות הרשויות המועמד 10משרד הרווחה. אני שמח לבשר שאנחנו בין 

האחרונות לקבלת הקול הקורא. אוסיף גם כי אתר פיתוח אותר, כי גם אתר 

אותר כבר שטח אפשרי בחלקו הדרומי של משה שרת. במידה ויוחלט על 

הצורך במפעיל חיצוני, הרי שהתקשרות כזאת תעשה כדין בהליך מכרזי, 

ואיל"ן או כל גוף רלוונטי אחר מוזמנת להשתתף. חייבים לפרסם מכרזים. 

תקופת הביניים העירייה עושה כל מאמץ לתת מענה לאוכלוסייה הזו ב

 במסגרת עזרות שונות בעיר ומחוצה לה. לכן אני אומר, אנחנו בכיוון.

 לא, זה שהולכים לבנות בעתיד זה מצוין. אבל אני מדבר, מר ניסן זכריה:

 לא זה, יש תהליך.  מר מוטי ששון:

 זה הליך של מספר שנים. זה לא,  לא אבל אני אומר כרגע, מר ניסן זכריה:

 לא, לא, לא. מר מוטי ששון:

 שנים. זה לא פרויקט קצר. 5-6זה פרויקט של  מר ניסן זכריה:

 ניסן, ברגע שיש לך, מר מוטי ששון:
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 נו? מר ניסן זכריה:

 יש לך כרגע. מר מוטי ששון:

 כן? מר ניסן זכריה:

כית במכרז אז קיצרת את כל הדרך. הקטע השני של, ברגע שאומרים לך שז מר מוטי ששון:

יש לך, גם מגרש יש לך וגם את זה. עשינו פעולה שעד שנקבל את זה, איתרנו 

מגרש. אז זה כבר, זה דבר נורא חשוב שהיה. האיתור של המגרש. יהיה 

 בסדר.

 מוטי השאלה כרגע, בחצי השנה הקרובה, לא היום. האנשים האלו לא, מר ניסן זכריה:

 ניסן אנחנו נותנים להם, מר מוטי ששון:

 אין להם שום מענה. מר ניסן זכריה:

 במסגרות השונות שיש לנו, מאפשרים להם, מר מוטי ששון:

אבל אין להם מענה בכלל. זה אנשים שבלי מענה מוטי. זה אנשים עם  מר ניסן זכריה:

 מוגבלויות קשות. 

לך. אנחנו עושים כל מאמץ כדי אז אני חוזר ואומר לך ניסן, אני חוזר ואומר  מר מוטי ששון:

 לקבל את התקציב.

 זה לא מאמץ. מר ניסן זכריה:

ואם יהיה לנו מבנה פנוי ואין, יש לנו בעיה של מבנים, אין מבנים קיימים.  מר מוטי ששון:

לכן אני בא ואומר. אנחנו התחלנו בתהליך. הכוונה היא בכיוון שאתה מדבר 

 עליו. 

 בסדר גמור. מר ניסן זכריה:

ואני מקווה שזה ייתן את הפתרון. כמו שבנינו את המבנה ליד, ההוסטל של  מוטי ששון: מר

אחים. בנינו שם את המרכז. לקח שנים, זה מקום יפהפייה. נותן מענה 

 לאוכלוסייה הכי קשה, הכי קשה עם המוגבלויות הכי קשות.

 גם לא בחולון. מר ניסן זכריה:

 מה? מר מוטי ששון:

 לא אנשים מחולון. גם מר ניסן זכריה:

 ניסן אתה צריך להבין דבר אחד. ברגע שאתה מקבל תקציב ממשרד הרווחה, מר מוטי ששון:

 ברור, ברור.  מר ניסן זכריה:

הוא אומר לך שברגע שיש לך מקומות פנויים אתה תקלוט גם מהערים  מר מוטי ששון:

רים השכנות. באותה מידה כשהוא נותן לבת ים הוא אומר אתם תקלטו מהע

 הסמוכות. אם יש מקום, למה לא?
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למה שלא תשקלו אפשרות באמת שהמנכ"ל אולי יבדוק את בית ספר ויצמן.  מר ניסן זכריה:

 זה מקום,

בית ספר ויצמן, אני הייתי במשרד החינוך אצל ראש העיר, ראש מינהל  מר ארז ניסים:

ויצמן בעתיד אמור לאור תכנית ההתחדשות בג'סי  הפיתוח שם. בית ספר

 כהן לקום,

 לחזור להיות בית ספר יסודי. מר מוטי ששון:

אנחנו כרגע בתהליך מול משרד החינוך לפסול את המבנים שם, תהליך  מר ארז ניסים:

פסילת המבנים וברגע שאנחנו נסיים את תהליך פסילת המבנים בתיאום מול 

כיתות. זה  48א לבנות שם בית ספר תיכון עם משרד החינוך, הראייה הי

 התכנית בהתאם לתכנית המתאר של ג'סי כהן.

ניסן אתה מסתפק בתשובה שלנו? אה, זה שאילתא. ניסן  ניסן אתה מסתפק? מר מוטי ששון:

 אתה מסתפק בתשובות שלנו?

 תראה, אני מבין שאין פה רוב להגדיר את ההחלטה. מר ניסן זכריה:

 לא, עכשיו תראה, אבל אני אומר לך, מר מוטי ששון:

 אני חושב שצריך לעשות מאמץ לאתר כרגע מבנה. לדעתי זה לא הוגן. מר ניסן זכריה:

 בוא נסתפק, בוא נסתפק. תאמין לי, מר מוטי ששון:

 זה אנשים שאין מי שידבר בשבילם. זה קבוצה קטנה גם. מר ניסן זכריה:

 חשוב לי ויקר לי.ניסן אתה יודע כמה שזה  מר מוטי ששון:

 אז בגלל זה אני מתפלא. מר ניסן זכריה:

מבנים ניתנים לאוכלוסייה הזאת ואני עוקב אחריה ואני מבקר אותה גם. אז  מר מוטי ששון:

אני אומר, אנחנו בכיוון הנכון. אני בא ואומר לך ניסן, שמע לי, אנחנו בכיוון 

ם. אתה מוריד את הנכון. תעמוד אתנו בקשר, נשמח לעדכן אותך מפעם לפע

 ההצעה לסדר? ניסן? 

 אני, אני בכל זאת חושב שצריך להעלות את זה לסדר היום. מר ניסן זכריה:

 בסדר. אתה רוצה לנהל דיון אחרי כל מה שאמרנו? מר מוטי ששון:

 אולי אנשים ירצו להגיד משהו.  מר ניסן זכריה:

 אתה,ניסן, או. קיי. אחרי כל ההסבר שנתנו אם  מר מוטי ששון:

אני עדיין חושב שצריך להעלות את זה לסדר היום. אולי חברים שלי ירצו  מר ניסן זכריה:

 להתייחס גם. 

 או. קיי.  מר מוטי ששון:

 אז נעשה הצבעה. עו"ד יונת דיין:
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 מי בעד לקיים דיון? מר מוטי ששון:

 לא אמרתי עכשיו, אמרתי לאתר מקום. לא דיברתי על עכשיו. מר ניסן זכריה:

. או.קי. לאור מה שאמרנו 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1ניסן, מי בעד לקיים דיון?  מוטי ששון: מר

וקיבלנו תשובות מכולם, מי בעד להוציא את זה מסדר היום כשהעירייה 

מי בעד להוריד את זה מסדר היום?  ממשיכה לטפל ולהשיג את התקציבים?

היום. ירד מסדר היום. או. קיי.  להוריד מסדר 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1

 או. קיי, שאילתא פעילות אגף תכנון ואסטרטגיה. אני עובר לסעיף הבא.

רגע, רגע, מוטי, סליחה. שי ביקש להקדים את השאילתות שלו, אמרתי לו  מר יוסי זיידה:

 שזה בסדר. אז בוא נעבור לשאילתות של שי.

ר רעש העבודות של הרכבת ניטו –של חבר המועצה שי קינן בנושא  –שאילתא  .3

 הקלה

שאלת המשך בנושא עבודות הרכבת  –של חבר המועצה שי קינן בנושא  –שאילתא  .4

 הקלה

 ערב טוב וחג שמח.  מר שי קינן:

 חבר מבקש, בוא נקדים לו. איזה סעיף לו? מר מוטי ששון:

 יחדיו בגלל שהם עוסקים בנת"ע. 13-ו 12. אני אקריא כבר את 12 מר שי קינן:

 או. קיי. מוטי ששון:מר 

השאלות נסובות סביב העבודות של הרכבת הקלה. שאלה ראשונה נוגעת  מר שי קינן:

לניטור רעש ואתרי עבודות. האם נעשה כזה ובמידה וכן, היכן? השאילתא 

השנייה נוגעת למידע שקיבלתי של ביאור חריגים קרה בתל אביב, ברמת גן, 

הוציאה אנשים לבתי מלון  בגבעתיים שנת"ע מלבד העובדה שהיא שם

ועבודות שנעשו ממש בסמיכות למגורים, היא גם דאגה לזכוכית כפולה, 

 לחלונות כפולים כדי להפחית את נזקי הרעש. אלו שתי השאילתות שלי. 

טוב. אז אני רוצה לענות על שתי השאילתות שלך. או. קיי. פרויקט, הפרויקט  מר מוטי ששון:

אל העירייה לא הגיעו תלונות מהסוג שאתה  מחויב לעמוד בתקנות הרעש.

 מעלה. בכל מקרה, שי, פנינו, חבר'ה זה מפריע.

 חברים.  מר יוסי זיידה:

 שי. אתה יודע איפה אני גר.  מר מוטי ששון:

 אבל, אבל, אתה יודע מוטי, מר שי קינן:

 תן לי, תן לי לענות. מר מוטי ששון:

 ה מלבי, אתה יודע.לא, בסדר. אבל לא בדיתי את ז מר שי קינן:
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טוב, אף אחד לא אמר. תן לי רגע. אל העירייה לא הגיעו תלונות מהסוג  מר מוטי ששון:

שאתה מעלה. בכל מקרה, פנינו, יעקב זה מפריע. יעקב. בכל מקרה פנינו 

למשרד להגנת הסביבה במחוז תל אביב. להלן התייחסותו: במסגרת שלבי 

 יגון אקוסטי,התכנון לרכבת הקלה, הוקמה מינהלת במ

 עוד הפעם מוטי, לא שמעתי. מר שי קינן:

במסגרת שלב התכנון לרכבת הקלה הוקמה מינהלת במיגון אקוסטי שקבעה  מר מוטי ששון:

דירות זכאיות למיגונים אקוסטיים. למינהלת ישנה ועדת ערר בראשה יושב 

שופט בדימוס אליה תושבים יכולים לפנות לבחינה מחודשת במידה ועולה 

ם חשש שהם חשופים למפגעי רעש כתוצאה מהעבודות האלה. במסגרת בה

המיגון המוצע על ידי המינהלת, חלק מהדיירים זכאים למיגון דירתי וחלק 

מהדיירים למלון במהלך הימים הרועשים של העבודות. על פי נתונים 

 250דירות והושקעו  1,200שנמסרו למשרדינו מנת"ע, מוגנו עד כה מעל 

למיגון מפני רעש לקו האדום והירוק. כאשר מתקבלת פניות  מיליון ש"ח

ציבור בדבר רעש שנגרם לתושבים בעקבות עבודות הבניה, המשרד קודם כל 

מפנה פניות אלה לבירור מול נת"ע. במידת הצורך, המשרד מבצע ניטור 

 לרעש על פי התקנות למניעת פגעים )רעש שאינו סביר(,

 היא מעל העירייה. הם עושים מה שהם רוצים.שי נת"ע היום  מר חיים זברלו:

הוא בוחן, הוא בוחן על פי תקנות אלו ואם נגרם רעש לדיירים הסמוכים.  מר מוטי ששון:

במידה ונגרם מפגע סביבתי, המשרד פונה לערוצי אכיפה ופועל בהתאם לחוק 

למניעת מפגעים הכוללות הוצאת צו סילוק, מפגע או קנס כספי. יש לציין 

ינו לא התקבלו בשנה האחרונה פניות אודות רעש מהעבודות של שבמשרד

 נת"ע בחולון.

 זה אומר המשרד לאיכות הסביבה. מר יוסי זיידה:

 המשרד לאיכות הסביבה. עכשיו תראה, מר מוטי ששון:

מוטי רק שאלה, מוטי רק שאלת המשך על הנתון הזה. אתה אומר שעל פי   מר שי קינן:

דירות שזה נתון יפה.  1,200ו מנת"ע מוגנו עד כה הנתונים שנמסרו למשרדינ

האלה בחולון אם בכלל? כי לי לא ידוע על דירות  1,200-השאלה כמה מתוך ה

 שמוגנו בחולון. 

הם אומרים לאורך הקו האדום ולאורך הקו הירוק. אם אתה רוצה פירוט,  מר מוטי ששון:

 נפרט לך. 

 חולון מוטי.אני, אבל אנחנו נציגי ציבור ב מר שי קינן:

 אבל תשמע, אני אומר לך מה התשובה שקיבלנו. אתה רוצה לקבל, מר מוטי ששון:

 לא רק בחולון, לא אבל בסוף נאמר שלא ידוע למשרדינו על, המשפט האחרון. מר יוסי זיידה:
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 , גורנישט בחולון.1,200-אבל יוסי אתה מבין שמתוך ה מר שי קינן:

 ? אני אביא לך לישיבה הבאה.אז אתה רוצה פירוט מר מוטי ששון:

 מפורט פה אבל מה, איך נקבע. מה לא? מר יוסי זיידה:

 דירות ואפילו לא דירה אחת בחולון. 1,200זה נראה לי מוזר שמוגנו  מר שי קינן:

 שי, שי.  מר מוטי ששון:

 הוא אומר שאנשים לא הגישו בקשה בכלל. מר חיים זברלו:

 נו באמת. מר שי קינן:

 שי. ששון:מר מוטי 

 בסדר, בסדר. מר שי קינן:

 רגע אפשר איזו שאלת הבהרה בהקשר הזה? מר שחר האס:

 שאלת הבהרה שואל השואל.  מר מוטי ששון:

 אני יכול ללחוש לך את שאלת ההבהרה? מר שחר האס:

שי, שי ביקשת שנזדרז וניתן לך. בבקשה. החלופות שהעלית נוגעות לשתי  מר מוטי ששון:

ות של חפירות הרכבת הקלה. שיכון בבית מלון, מדובר בעיות ספציפי

במקרים חריגים ביותר שבהם נערכות עבודות הנדסיות מסוכנות ליד בתי 

מגורים וליתר ביטחון הדיירים שוכנו בבית מלון. לדוגמה, הריסת סופריודה 

באבן גבירול בתל אביב, מבנה שהיה מחובר הנדסית לבניין מגורים גדול ולכן 

לפנות את הדיירים בבניין הזה. שי. מיגון אקוסטי מתבצע בבנייני  היה צורך

מגורים מתוקף דו"ח אקוסטי. תקשיב, מתוך דו"ח אקוסטי שאושר על ידי 

הועדה לתשתיות לאומיות. הבניינים סמוכים לעבודות בניית התחנות התת 

קרקעיות שבהן העבודה של בניית קופסת התחנה מצריכה עבודה רציפה 

ום והלילה של מכונות קידוח גדולות שמייצרות רעש חזק וקבוע. לאורך הי

גם במקרה זה, לא כל הדירות זכאיות למיגון אלא לפי סקר סביבה ובדיקות 

אקוסטיות שהתבצעו לטובת הדו"ח הנ"ל. בעיר חולון אין לנו עבודות 

מסוכנות שכאלה או שימוש במכונות הנ"ל אשר מצריכות את הפתרונות 

 ובות. האלה. זה התש

 אולי זה המנהרות שחפרו שם. מר יעקב מזרחי:

 תודה רבה. מר שי קינן:

 או. קיי, אפשר לעבור לסעיף הבא? מר מוטי ששון:

 אנחנו עוברים לשחר. מר יוסי זיידה:

 או. קיי.  מר מוטי ששון:
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 שחר, כן. פעילות אגף אסטרטגיה.  מר יוסי זיידה:

 

פעילות אגף תכנון ואסטרטגיה  – של חבר המועצה שחר האס בנושא -שאילתא  .5

 2023-2021בשנים 

 אבקש לדעת אילו מחקרים/סקרים, מר שחר האס:

 רגע, רגע. תן לעבור שנייה. או. קיי. מר מוטי ששון:

אבקש לדעת אילו מחקרים/סקרים ביצע, מבצע או עסק בהם אגף תכנון  מר שחר האס:

 . 3-ו 2, 2021ואסטרטגיה בשנים 

קיי. להלן פירוט הסקרים שמבוצעים על ידי אגף תכנון אסטרטגי בין או.  מר מוטי ששון:

, סקר שביעות רצון תושבים, סקר אזרחים ותיקים 2021. 2021-2023השנים 

, לא מבצעים סקרים 2023, סקר פנים ארגוני בקרב העובדים. 2022בעיר. 

 בגלל שזה שנת בחירות.

, שאלתי גם על מחקרים. היו איזשהם או. קיי. אבל מדובר פה רק על סקרים מר שחר האס:

 מחקרים או שהם עושים רק סקרים?

 זה מה שקיבלתי מהאגף. מר מוטי ששון:

 אלו הנתונים שקיבלנו מאגף תכנון אסטרטגי. מר יוסי זיידה:

 שנים, 3אז במשך  מר שחר האס:

 פספסו את הסמנטיקה.  מר מורן ישראל:

 כאילו זה העבודה שלהם האגף?שנים זה מה שהם עשו?  3אז  מר שחר האס:

 לא, הם עובדים בעבודה שוטף. אתה דיברת על סקרים. מר מוטי ששון:

סקרים ומחקר. מחקר עומק הם עושים, מינהל אסטרטגיה עושה מחקרים  מר שחר האס:

 באופן שוטף.

 אני אשאל, אני אעשה שאלת הבהרה על אם נעשו מחקרים. מר יוסי זיידה:

 ותחזירו לנו את התשובה. מר מורן ישראל:

 אז אשמח לתשובה מעודכנת, תודה.  מר שחר האס:

 או. קיי, אני עובר. מר מוטי ששון:

 שחר. מר יוסי זיידה:

 כן? מר שחר האס:

 שאילתא הבאה. מר יוסי זיידה:
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מימון יועץ ראש העירייה על ידי  –של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .6

 מפלגת העבודה

 מימון יועץ ראש העירייה על ידי מפלגת העבודה. ן:מר מוטי ששו

או. קיי. אבקש לדעת בבקשה האם יועץ ראש העירייה ארז מנשה קיבל או  מר שחר האס:

מקבל תשלום בגין שירותיו לראש העירייה ממפלגת העבודה באופן ישיר או 

 עקיף. 

יא, ואינה עוסקת לענות לך באופן מוסמך, שאלתך איננה שאילתא מאחר וה מר מוטי ששון:

בעניין עובדתי שבתחום תפקידי, תפקידי העירייה או תאגידים עירוניים. 

 ארז מנשה לא מקבל כל תשלום ישיר או עקיף. 

שאלת הבהרה רגע. איך הנושא הזה לא קשור לעירייה? זה לא ברור לי. הוא  מר שחר האס:

ורית. יועץ יועץ ראש העיר, ראש העיר הוא דמות, הוא פיגורה פוליטית ציב

 שלו הוא לא זה?

 הוא לא עובד עירייה. הוא לא בהתקשרות עם העירייה. עו"ד יונת דיין:

 זה מכספי תמיכות אולי, מה שייך לעירייה? מר חיים זברלו:

יפה. אז אני שואל מהיכן הוא ממומן. זה קשור לראש העיר, הוא יועץ של  מר שחר האס:

 ראש העיר.

 ישהו מחברי המועצה פה יש יועצים פרטיים זה קשור לעירייה?לא. אם למ עו"ד יונת דיין:

 , אמרת שהוא ממומן, 19.6-אבל זה לא מה שאמרתם בישיבה של ה מר שחר האס:

 או. קיי, באופן אישי. באופן אישי. זה מה שאמרת.                                            

 לא. מר מוטי ששון:

 שהוא ממומן באופן אישי בישיבה.. אמרת 19.6-ב מר שחר האס:

ואם הוא ממומן באופן אישי על ידי אדם פוליטי איכשהו, איך זה קשור  עו"ד יונת דיין:

 לעירייה?

אז אם הוא היה ממומן באופן אישי זה אומר שהיה צריך להזכיר את זה  מר שחר האס:

 באתר מבקר העירייה לצורך,

  הוא עושה את זה בהתנדבות. מר יוסי זיידה:

 למבקר המדינה, לצורך קבלת תרומות. מר שחר האס:

 הוא לא מקבל משכורת. נקודה. מר מוטי ששון:

 הוא עושה את זה בהתנדבות. מר יוסי זיידה:

 אבל שוב, מר שחר האס:
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 הוא לא מקבל משכורת. מר מוטי ששון:

העיר שחר אבל מה שאתה מעלה לא קשור לעירייה כעירייה או למועצת  עו"ד יונת דיין:

 וליושבה כמועצת העיר של העירייה.

 אבל זה קשור לראש העיר, מר שחר האס:

 זה קשור,  עו"ד יונת דיין:

 כי הוא יועץ שלו. מר שחר האס:

זה יכול מאוד להיות שזה קשור לכל העולם של דיני המכירות אבל הם לא  עו"ד יונת דיין:

 בסמכות עירונית. וזאת לא המסגרת לזה.

 ה זאת אומרת זה לא המסגרת? אז איזה מסגרת?מ מר שחר האס:

העירייה לא עוסקת באף תרומה שכן או לא מקבל חבר מועצה או מתמודד  עו"ד יונת דיין:

לראשות העיר. זה לא בסמכות עירונית. זה אמנם חוקי מדינה ואמנם יש 

 להם כללים מאוד ברורים אבל הם לא בסמכות עירונית. 

 זה נשמע לי, מר שחר האס:

 הוא לא לוקח כסף.  ר חיים זברלו:מ

 הוא אמר בישיבה הקודמת נאמר שהוא מקבל, מר שחר האס:

 איפה זה נאמר? מר יוסי זיידה:

 באופן אישי, זה כתוב בפרוטוקול. אתם יכולים להסתכל בפרוטוקול. מר שחר האס:

 זה כתוב בפרוטוקול. מר מורן ישראל:

 אישי.הוא אמר שהוא ממומן באופן  מר שחר האס:

 הוא לא מקבל משכורת מאף אחד.  מר מוטי ששון:

 הוא אומר באופן אישי. מוטי הוא לא מקבל מאף גוף כסף? מר יעקב מזרחי:

 מאף גוף? מר שחר האס:

 לא מקבל כסף, הוא מתנדב.  מר מוטי ששון:

 בסדר, תודה.  מר שחר האס:

 ניסן, ניסן.  מר מוטי ששון:

 

הצבת שוטרי תנועה להכוונת  –זכריה בנושא של חבר המועצה ניסן  –שאילתא  .7

 התנועה בשעות הלחץ



   561 פרוטוקול 3022.02.04 –ליום  67מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

25 

 

לפני שחר הייתה, עלתה שאילתא לגבי מיגון רעש לשיכון תושבים לאורך  מר ניסן זכריה:

צירי העבודה של נת"ע בבתי מלון. אני לא, אני עובד בכבישים דרך אגב. 

זר, אף אחד כלומר אני לא רואה רעש. אין עבודה. לא יודע. זה נראה לי מו

 לא עובד שם. אבל באמת, לגופו של עניין. 

 לגופה של השאילתא. מר מוטי ששון:

 עניין, זה אותו דבר. רגע מוטי אתה מסכים איתי שלא עובדים? מר ניסן זכריה:

 מה? מר מוטי ששון:

 אתה מסכים איתי שאנשים לא עובדים ברחובות? מר ניסן זכריה:

 בוא אליי הביתה. מר מוטי ששון:

 מה אליך הביתה מוטי? מר ניסן זכריה:

 בוא אליי הביתה תראה. אתה אומר שאתה, לא עובדים? מר מוטי ששון:

 מי עובד? איפה עובדים? מר ניסן זכריה:

 יום ולילה. מר מוטי ששון:

 ליד הבית של מוטי, פספסת. מר מורן ישראל:

 אולי רק ליד הבית שלך. לא, באמת. ברצינות. מר ניסן זכריה:

 עכשיו הם הקימו את המשרדים שלהם ושמו שם גנרטור, ר מוטי ששון:מ

 זה משהו אחר. מר ניסן זכריה:

 ובאו אליי בטענות שיש שם ריח של הגנרטור. מר מוטי ששון:

אז אתה יודע מה? אז אדרבא. אז זה דווקא מתחבר לשאילתא שלי. למה  מר ניסן זכריה:

טי יש פקקים איומים. באמת. נת"ע לא מממנת שוטרים להכוונת תנועה? מו

זה לא, אני לא ממציא את זה גם. אני גם לא אחד שבא מתל אביב לחולון 

דקות בפקקים, אני חושב שצריך לחשוב  40-אבל אנשים שעומדים חצי שעה

 על זה. ואפשר לחייב אותם מוטי. 

 מוטי יש לי שאלה אליך. מר יעקב מזרחי:

 ניסן תשאל את השאילתא. מר מוטי ששון:

אני שואל את השאילתא. למה, רגע. למה, למה אתה לא דורש מהם לממן  מר ניסן זכריה:

 שוטרי תנועה בפיקים? אני לא מדבר על כל היום.

 ארז, אתה רוצה לענות? אתה נמצא איתם במגע כל היום.  מר מוטי ששון:

 ,מוטי יש לי שאלה לפני שאתה עונה. יש לך השפעה, יש לך השפעה מר יעקב מזרחי:

 תן לו לענות. מר ניסן זכריה:
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 יש לך השפעה מסוימת על נת"ע? מר יעקב מזרחי:

 הוא יכול. מר ניסן זכריה:

 יש לך השפעה מסוימת על נת"ע? מר יעקב מזרחי:

 איזה השפעה? בחייך.  מר מוטי ששון:

 לא, אבל אתה יכול לדרוש דברים.  מר ניסן זכריה:

 יש שיח.  מר יוסי זיידה:

רגע, אני חבר'ה אני רוצה לענות. מנכ"ל העירייה והצוותים המקצועיים  ן:מר מוטי ששו

נמצאים בקשר רציף עם אנשי נת"ע, בין היתר על מנת לזרז את העבודות 

ולקדם כמה שיותר פתיחת צירי תנועה. יודגש כי בעת הזו נמצאות עבודות 

 בשיאן ועם סיומן תורגש הקלה משמעותית בתנועה  בעיר.

 

 מתי?  ריה:מר ניסן זכ

בחולון בקרוב מאוד. בחולון פועלות שתי ניידות משטרה מטעם נת"ע. דקה.  מר מוטי ששון:

 מה אתה רוצה?

 לא, אבל תגיד איפה הן מוצבות. מר ניסן זכריה:

 שמטפלות בהכוונת התנועה וחסימות ועוד. בבקשה, ארז נמצא קבוע. מר מוטי ששון:

 באיזה צמתים? תן לנו פירוט קצת.  מר ניסן זכריה:

תן לי רגע, אני עונה לך ומיד תשאל. ארז נמצא באופן קבוע עם אותה  מר מוטי ששון:

אחראית על הקו הירוק בעיר חולון בשעות קבועות. במידה ותתעורר בעיה, 

 אני מדבר עם המנכ"ל של נת"ע. בבקשה ארז.

מאוד גדול עם נת"ע בנושא הזה. נת"ע  אני אגיד ככה. קודם כל היה דיון מר ארז ניסים:

 מממנות שתי ניידות בעיר חולון. יכול להיות שאתה לא רואה אותן,

 לא, באמת שלא רואים.  מר ניסן זכריה:

שנייה, בסדר. אבל ניידת אחת בדרך כלל נמצאת באזור של קוגל ויצמן  מר ארז ניסים:

משמשת את נת"ע  הנשיאים שם, באזור הזה שם, ויש עוד ניידת אחרת שהיא

לחסימות, סיוע, הכוונה או כל מה שקשור. אני יכול להגיד שנת"ע אני לא 

 מכיר שנת"ע מממנת, אני לא מכיר.

 בראשון לציון.  מר ניסן זכריה:

 אני אבדוק את ראשון לציון. מר ארז ניסים:

 זהו, תבדוק עם ראשון לציון. מר ניסן זכריה:
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שנים בעיריית תל אביב יפו. אני לא זוכר שפעם  4תי אני אבדוק. אני עבד מר ארז ניסים:

אחת נת"ע הציבה פקחי תנועה שניהלו והכווינו את התנועה. דרך אגב אני 

יכול להגיד לך שלא תמיד מי שעומד ומכווין את התנועה הוא יוצר סדר. 

לפעמים גם הוא יוצר ברדק ולא סדר. ולכן זה לא, זה לא אמירה חד חד 

ון אני אבדוק את מה שאתה אומר. אני גם אשמח לדעת משמעית. לגבי ראש

 גם איפה הם עובדים.

 במשה דיין. מר ניסן זכריה:

בסדר, אבל אני אשמח לראות מה הם עושים שם ואני אעדכן בישיבה  מר ארז ניסים:

 הקרובה. 

 אוקיי, אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

ויכוחים שהיה מול נת"ע, שבאמת שיציבו אני מאוד הייתי שמח. זה אחד ה מר ארז ניסים:

 באופן קבוע ויעמדו.

 צריך לדרוש את זה אולי. מר ניסן זכריה:

 זה לא שלא דרשנו. מר ארז ניסים:

 בבקשה, השאילתא הבאה. תקריא במקומי, ניתן לגרון שלי לנוח קצת. מר מוטי ששון:

 אלינור, בבקשה. מר יוסי זיידה:

 

מיפוי ומספר תאונות  –נור מטלון בנושא של חברת המועצה אלי –שאילתא  .8

 הדרכים בעיר

' בחלוקה לאזורים 23', 22', 21אבקש לדעת כמה תאונות דרכים בכל השנים  גב' אלינור מטלון:

 השונים ולגורם התנועה העיקרי. 

ייעוד וניתוח תאונות דרכים עם נפגעים בלבד מתבצע על ידי משרד התחבורה  עו"ד יונת דיין:

ומית לבטיחות בדרכים, הרלב"ד. את כל הנתונים ניתן לראות והרשות הלא

במערכת חצ"ב ארצית עם קישור למערכת. העירייה מקבלת את הנתונים 

 מהרלב"ד והנושא מטופל בתיאום מלא עם הרלב"ד והמשטרה. 

 ואיזה נתונים היא מקבלת מהרלב"ד? גב' אלינור מטלון:

רכת החצ"ב. אני ניסיתי דרך אגב להיכנס אותם אלה שמופיעים גם במע עו"ד יונת דיין:

לקישור הזה וראיתי. אפשר לראות את זה ברזולוציה של עיר ואפשר כמו 

 גוגל מפס לרדת למטה ולראות ממש נקודות אדומות של תאונות וכמה היה. 

 תודה רבה. גב' אלינור מטלון:

 או. קיי, אני עובר לשאילתא. אלינור עוד פעם, שלך. מר מוטי ששון:
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העברת יתרות התקציב  –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –שאילתא  .9

 לטובת החינוך בעיר

מדוע  2022בבקשה. לאור היתרות התקציביות הגדולות בשנת הכספים  גב' אלינור מטלון:

שעיריית חולון לא תתקצב בצורה משמעותית יותר את הצהרונים 

על ידי החינוך המיוחד, והקייטנות לילדי העיר ותחזק את המענה הניתן 

המשולבים על ידי מימון תכניות ברוח סיירת חרם ומימון תכנית מעגל 

 אימהות מיוחדת? מי נותן תשובה? 

 מוטי אוכל, תכף.  מר מורן ישראל:

 ,2022בנושא העודפים לשנת  מר מוטי ששון:

 יים את הביס. בסדר מוטי אתה יכול לסיים את הביס, זה בסדר. תנשום. תס גב' אלינור מטלון:

 עוד דקה מוטי, חכה. בינתיים זברלו יספר לנו בדיחה.  מר יעקב מזרחי:

להלן ההתייחסות. סך הכול העודפים  2022בבקשה. בנושא העודפים לשנת  מר מוטי ששון:

מיליון ש"ח.  149-, דו"ח לא מבוקר, נאמדים ב2022שהצטברו נכון לסוף שנת 

: לתקציב הפיתוח 2023צבו לשנת להלן פירוט יתרות עודף מצטבר שתוק

מיליון ש"ח. בישיבה הזו  27.5מיליון. בתקציב הרגיל תוקצבו  23תוקצבו 

מיליון ש"ח בגין תוספת תקציב, בעיקר בגין שכר,  55.5-מובאים לאישור כ

מיליון. תוספת השכר שאושרו השנה יגדילו את  166-בגין השכר המייצג כ

את בנוסף להוצאות צפויות אחרות כגון מיליון וז 21-ב 2024התקציב לשנת 

תשלום בגין המטרו. אתם יודעים אנחנו צריכים לשלם כל שנה עבור המטרו 

מיליון ש"ח  11-מיליון ש"ח. קרן הארנונה כ 17למרות שהוא עוד לא, זה, 

במסגרת חוק ההסדרים וכל מה שנקבע עכשיו שאנחנו נשלם. אנחנו נשלם 

מיליון וזאת לפני תוספות שנידרש לחינוך  49-הרבה מאוד כסף. סך הכול כ

המיוחד, היסעים ומלווים בחינוך ועוד. על פי הנתונים לעיל, ניתן לראות כי 

כל העודפים ינוצלו למימון. אציין כי המשק בישראל נמצא בהאטה, מה 

שיכול להשפיע על הגבייה ועצירת ועדות התכנון עלולה להשפיע על תחזית 

מבחינת ניהול הסיכונים, העודפים משמשים ככרית ההכנסות מהפיתוח. לכן 

 ביטחון להתנהלות זהירה ושקולה לאי הודאות במשק. 

אז אני אשאל שאלת הבהרה. זה נשמע שכן וכמו שזה נאמר גם כן, נשארו  גב' אלינור מטלון:

באמת עודפים רבים. למה הם לא באמת מנוצלים שוב פעם? אני אשאל את 

 ים והקייטנות לילדי העיר.זה, על הנושא של הצהרונ

אז אני אומר לך. אנחנו מנצלים על תפיסת העולם שלנו, מעבירים לאותם  מר מוטי ששון:

 מקומות שצריך את הכסף.

 וחינוך מיוחד הוא לא בתפיסת העולם? מר מורן ישראל:
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 הראשון.  מר מוטי ששון:

 אה, או. קיי. מר מורן ישראל:

 תבדוק את ספר התקציב בחינוך המיוחד,חינוך מיוחד,  מר מוטי ששון:

 תראה עם כולם אתה מדבר רגוע ואיתי אתה רק צודק ישר. אני לא מבין. מר מורן ישראל:

 לא, לא. אתה היחידי, אתה היחידי, מר מוטי ששון:

 ממה אתה לחוץ מוטי? מר מורן ישראל:

 למה אני לחוץ? מר מוטי ששון:

פותח את הפה אתה מתחיל לצעוק. מה אתה  לכולם אתה מדבר זה, מורן מר שחר האס:

 רוצה?

 רק אני שמתי לב לזה?  מר מורן ישראל:

 אתה לכל דבר, מורן, תשמע. תשמע. מר מוטי ששון:

מורן באמת על החינוך המיוחד אף אחד לא יכול להגיד מילה. אי אפשר  מר חיים זברלו:

 להגיד, על החינוך המיוחד. באמת.

 נכון. גב' נעה צ'פליצקי:

 נעה בבקשה. מר יוסי זיידה:

 ואף פעם זה לא יהיה מספיק.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אה, רגע, בר.  מר יוסי זיידה:

 השאילתא הבאה היא זזה. מר בר שי:

 זזה למועצה הבאה. עו"ד יונת דיין:

 עוברת למועצה הבאה. כן.  מר יוסי זיידה:

 אז הוא הוריד אותה. עו"ד יונת דיין:

 או. קיי. אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

רק לציין שההעברה לישיבה הבאה לא, לא מפסידה את היכולת להגיש שתי  מר מורן ישראל:

 שאילתות גם בישיבה הבאה. היא פשוט דוחה את זאת מהישיבה הזאת.

 בר יוכל להגיש שתי שאילתות. מר יוסי זיידה:

 אוקיי. בבקשה בר שי. מר מוטי ששון:

 .טוב מר בר שי:

 חברים. מר יוסי זיידה:
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תופעת העמדת רכבים למשך זמן  –של חבר המועצה בר שי בנושא  –שאילתא  .10

 ממושך ואכיפתה.

השאילתא הבאה בנושא תופעת העמדת רכבים למשך זמן ממושך. אבקש  מר בר שי:

לדעת כמה רכבים בחולון קיבלו התרעה או בוצעה כנגדם פעולת אכיפה 

 '.23-' ו22', 21באותו המקום בשנים כלשהי בגין חניה ממושכת 

, 23.3.2023-. עד ה2,509היו  2022. 1,985סך הכול הדרישות היו  2021אוקיי.  מר מוטי ששון:

486. 

 מה, מה קורה עם כל הפער של הדו"חות לבין הגרירות? מר בר שי:

 אם נתת התרעה ומישהו פינה את האוטו אז מה, תיתן לו דו"ח? מר מוטי ששון:

 כולם פונו? שי: מר בר

 חכה, מר מוטי ששון:

 יש, יש כמות דו"חות ויש גרירות. מר יוסי זיידה:

', 23למרץ  23עד  2023-. ב2022-ב 872. 642, 2021סך הכול כמות דו"חות.  מר מוטי ששון:

. 15היה  23.03-ועד ה 176היו  2022. 180היו  2021-. סך הכול גרירות ב147

 רן. בבקשה.אני עובר לשאילתא הבאה, מו

אני רוצה להגיד בקשר לנושא הזה. אני לא יודע בקשר לגרירה של המכוניות,  מר חיים זברלו:

 שיגררו את המכוניות הקנס הוא כזה פעוט,

 אפשר להעלות אותו. מר מוטי ששון:

 שקל. 100לאוטו, שגוררים לבן אדם רכב עולה  מר חיים זברלו:

 זה החוק. מר מוטי ששון:

 שקל על גרירה? 100לא יכול להיות.  :מר חיים זברלו

 הקנס הוא לפי, עו"ד יונת דיין:

 בגלל זה יש כל כך הרבה אנשים שמשאירים, מר חיים זברלו:

 שקלים תגידו? חיים, איפה? 100-איפה גוררים ב מר יעקב מזרחי:

 זה מה שלוקחים להם. כמה? מר חיים זברלו:

 שקל.  600 מר יעקב בבלי:

 עכשיו אולי.  מר חיים זברלו:

לא, לא, רכב שנגרר אתה פודה אותו אתה משלם הרבה מאוד כסף. זה הרבה  מר יוסי זיידה:

 שנים. כן, מורן בבקשה.
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היערכות העירייה לרעידת  –של חבר המועצה מורן ישראל בנושא  –שאילתא  .11

 אדמה חזקה

אדמה חזקה  טוב, תודה. אז השאילתא עוסקת בהיערכות העירייה לרעידת מר מורן ישראל:

לאור דו"ח מבקר המדינה שפורסם בחודש האחרון ועסק בהיערכות 

הרשויות המקומיות למקרה של רעידת אדמה חזקה. אבקש לדעת כמה 

מבנים בחולון פרטיים או מבני ציבור עומדים בסכנת קריסה מידית במקרה 

 של רעידת אדמה חזקה ומה עשתה עיריית חולון בעניין? 

יית חולון מעודדת התחדשות עירונית בכל הדרכים המותרות וכבר עיר מר מוטי ששון:

. בנוסף, עיריית חולון 619חודשו מאות בניינים בעיר ואף אושרה תב"ע ח/

הוכרה כמרכז חוסן על ידי האו"ם לנושא רעידות האדמה וזאת לאור 

התרגולים וההיערכויות למצב חירום כתוצאה מרעידות האדמה. אגב, יש 

הברית לבוא לכאן וללמוד את מה שאנחנו עושים. בעיקרון בקשה מארצות 

אמרנו להם זה לא, זה שנת בחירות ואנחנו עסוקים בדברים אחרים. מה גם 

 שדרור עזב עכשיו.

 לא שומעים. מר מורן ישראל:

 מה, לא שמעת? מר מוטי ששון:

 האמריקאים רצו ללמוד מאיתנו, מה אתה רוצה.  מר חיים זברלו:

 עזב דרור. דרור עזב. סיים את התפקיד.  מר מוטי ששון:

 דרור מנהל אגף ביטחון סיים תפקיד אחרי הרבה שנים. מר יוסי זיידה:

 מי מחליף אותו? מר יעקב מזרחי:

 בואו נזכיר, נבחר עכשיו מישהו חדש.  מר מוטי ששון:

 הוא נבחר במכרז.  עו"ד יונת דיין:

ל בית המגורים הוא בעליו. מי שבזה, צריך עוד נזכיר כי מי שאחראי למצב ש מר מוטי ששון:

למבנה שלו ולא העירייה. לשאלתך כמה מבנים בסכנת קריסה במקרה של 

רעידת אדמה חזקה הרי שמדובר בניסיון לנבא את העתיד. עוצמת הרעידה, 

 מקור הרעידה, היקף הפגיעה ועוד כידוע הנבואה ניתנה,

 נים המסוכנים בעיר?לא עכשיו פרסמתם את מספר המב מר יעקב מזרחי:

 לא, זה משהו אחר.  מר מורן ישראל:

 מוטי אני רוצה להגיד משהו בנושא הזה. מר מאיר חלבי:

 רגע שנייה. מר מורן ישראל:

 ',82כל מבנה שנבנה תיאורטית לפני  מר מוטי ששון:
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 השאילתא שלי לא? מר מורן ישראל:

 מוטי, מר מאיר חלבי:

 שות עירונית.אנחנו עושים התחד מר מוטי ששון:

מוטי או שהשאילתא שלי ואתה נותן לי את זכות הדיבור או שאתה פותח  מר מורן ישראל:

 דיון אני רוצה.

 מוטי, אני רוצה להגיד משהו. מר מאיר חלבי:

 אבל הוא דיבר. מר מוטי ששון:

 מצוין. קודם כל, רגע רק להערה של הסוף.  מר מורן ישראל:

 מורן.שאלת הבהרה  מר מוטי ששון:

רק שנייה, לפני שאלת הבהרה. רשמת הנבואה ניתנה ל, אתה יודע למי ניתנה  מר מורן ישראל:

 נקודות מוטי. 3הנבואה לפי באבא מאטרה? אתה זוכר, רשמת 

 נכון. מר מוטי ששון:

 אתה יודע למי היא ניתנה? מר מורן ישראל:

 חיכיתי לשמוע ממך. מר מוטי ששון:

 .נו, יאללה מר מורן ישראל:

 לא, אני רוצה לשמוע ממך. מר מוטי ששון:

 מאז חורבן בית המקדש הנבואה ניתנה לשוטים ול? ולמי עוד? מר מורן ישראל:

 תגיד אתה. מר מוטי ששון:

אתה יודע? אתה זוכר? לתינוקות. אתה יודע מה הפרשנות של תינוקות?  מר מורן ישראל:

כל הידע שקיים, יש  שאנשים אומרים בסופו של דבר מגיעים הרי לעולם עם

להם את כל הסודות למה שזה. גם להם ניתנה הנבואה, רק שאנחנו בתור 

 מבוגרים,

 שוכחים הכול. מר חיים זברלו:

נכון אני אומר, רגע. שאנחנו בתור מבוגרים לא מסוגלים להקשיב ולשמוע  מר מורן ישראל:

בסוף את מה שיש להם ואנחנו מלמדים אותם את השפה שלנו ואת מה שזה. 

הטווח הכי קצר או הכי קרוב, הילדים שאחר כך הנערים שיש להם איזושהי 

חוכמה או נבואה, הם בדיוק לומדים את השפה, הם מדברים בשפה שלנו 

המבוגרים יש להם חוכמה שמתקרבת לנבואה. אז אל תזלזל במה שצעירים 

 יש מה לומר סביב השולחן ולתרום להם,

 אחד.לא זלזלתי באף  מר מוטי ששון:
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 לא, רק אני אומר. עכשיו לשאלה, מר מורן ישראל:

 אני לא יודע. מר מוטי ששון:

 לא, בסדר. עכשיו לשאלה שלי. מר מורן ישראל:

 אני לא יודע. מר מוטי ששון:

אני אחזור רגע על השאלה שלא ענית. לא, בסדר. אני רק אחזור, רק אחזור  מר מורן ישראל:

 ים אבל יש תוספת.לשאלה. כי בסוף הוא כיוון לשוט

 אתה שמעת ממני את המילה הזאת? מר מוטי ששון:

 לא, מר מורן ישראל:

 זה אתה הוספת. מר חיים זברלו:

 זה מה שמצוטט ממה שכתוב במקורות.  מר מורן ישראל:

 נקודות. כל אחד יחליט מה הוא רוצה.  3אני שמתי  מר מוטי ששון:

 הזה.נו אבל אנחנו לא בעניין  מר יוסי זיידה:

אני רוצה רגע ברשותכם רק לשאול את השאלה כי הבנתי שלא ענית. אבל  מר מורן ישראל:

אתה מתאר שאנחנו מרכז חוסן שבאים ללמוד. היום יש לנו אגף ביטחון 

בעירייה. הוא נערך לתרחישים שונים, מקים צוותים של מתנדבים שיעסקו 

הבנה לכמה מבנים בשעת חירום. מכל התרחישים האלה, אין שום תובנה או 

חלילה בשעת חירום של רעידת אדמה עלולים בתרחישים האלה שמציגים, 

כמה מבנים עלולים לקרוס ברעידת אדמה? אתם לא יודעים את השאלה 

 הזאת? אתם לא עוסקים בה? אתם רק עוסקים בתרחישים?

 אנחנו עוסקים בכל. מר מוטי ששון:

 אז השאלה היא פשוטה. כמה, מר מורן ישראל:

 פשוטה לך. אם זה פשוט תענה אתה. מר מוטי ששון:

 רק תסיים לבלוע לפני. כמה מבנים בחולון, מר מורן ישראל:

 שמעת את התשובה שלי? מר מוטי ששון:

 עתידים לקרוס ברעידת אדמה? מר מורן ישראל:

 שמעת? מר מוטי ששון:

 לפי ההערכה של גורמי המקצוע. מר מורן ישראל:

 יודעים לעשות את ההערכה. הם לא מר מוטי ששון:

גורמי המקצוע בעיר לא עשו הערכה כזאת? לא עובדים על תסריטים  מר מורן ישראל:

 מסוימים? אני לא מבין.
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 כל מספר אתה, מר חיים זברלו:

 או. קיי. מר מורן ישראל:

 אני עובר לסעיף הבא. בבקשה מורן. מר מוטי ששון:

 ג לכל ילד. שאילתא של מורן בנושא חו מר יוסי זיידה:

 

מימון תוכנית ''חוג לכל ילד''  –של חבר המועצה מורן ישראל בנושא  –שאילתא  .12

 מעודפי התקציב

שאילתא פשוטה. אנחנו מדברים על מימון תכנית חוג לכל ילד מעודפי  מר מורן ישראל:

התקציב. השאלה היא כזאת, על פי הדו"ח הרבעוני של רבעון רביעי שעוד 

-, הוא נשלח לכל חברי המועצה ב2022פה במועצה לשנת מעט יגיע גם לדיון 

'. העירייה סיימה את שנת הפעילות בתקציב הרגיל בעודף 23במרץ  21

מיליון שקלים.  149מיליון שקלים ועודף מצטבר שעומד על  58תקציבי של 

עכשיו השאלה פשוטה. היא לא שאלה שמדברת על העתיד. היא שאלה קודם 

'. אתם, הדרג 22ל מה שאתם רוצים לאשר ועל שנת כל שמדברת על ההווה ש

המקצועי גם עמד מולנו באישור התקציב ואמר אין כסף לממש את החלטת 

מועצת העיר. זו הסיבה שנתתם. אמרתם אין לנו תקציב. אין לנו כסף. באיזה 

מיליון שקלים? באיזה שלב בשנה  58שלב בשנה גיליתם שנשארתם עם 

מיליון שקלים? הרי ברור  149לכם נשאר עם גיליתם שהעודף התקציבי ש

לכם שהעלות של מה שהחליטה מועצת העיר היא פחותה בהרבה. הרי 

עצרתם באיזשהו שלב, סיימתם את הרבעון הראשון. מה, לא ידעתם שלשם 

אנחנו הולכים לעודף? עזבו את הרבעון הראשון. הגעתם לרבעון השני. לא 

מיליון שקלים מתקרבים?  60-הבנתם שאתם הולכים, מה, לא ראיתם ש

באיזו זכות אתם לא מממנים את החלטת מועצת העיר? מועצת העיר 

החליטה. זה לא, אי אפשר לבטל בהינף יד ככה החלטה של מועצה. בסוף 

אתם כולכם כפופים לחוק, נכון? וההחלטת מועצת העיר היא חוק. היא חוק 

 מקומי, היא החלטה מקומית.

 המועצה על תקציב העירייה היא חוק.והחלטת  מר מוטי ששון:

איך, איך אתה אדוני המנכ"ל ואיך אתה הגזבר לא דואגים לממש את  מר מורן ישראל:

החלטת מועצת העיר בהינתן עודפי תקציב? לא יכול להיות שאתם מגיעים 

' לאן 23-מיליון שקל. עכשיו אני אגיד לכם ב 60שנה אחרי, אומרים יש לנו 

ודם כל תקיימו את ההחלטות של המועצה. קודם כל אני מעביר את זה. ק

תקיימו את ההחלטות של המועצה. מה אנחנו? אתה חושב שזה תיאטרון 

בובות של מה שהוא מחליט? אני באמת שואל אתכם, יש החלטה. גם 

 שהצביעו בעד.
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אבל אתה שכחת שהתקציב לא אושר. מה שאתה אמרת היה תקציב, לא  מר מוטי ששון:

 אושר. 

 מוטי, ורן ישראל:מר מ

 לא אושר לך. מר מוטי ששון:

 מוטי, מר מורן ישראל:

באותה שנה לא, בבקשה אמנון תסביר לו. הוא משחק אותה. אמנון תעבור  מר מוטי ששון:

 לפה, תסביר לו.

 לא, אני לא משחק אותה. אתה יודע למה הוא לא אושר? כי היה גזבר, מר מורן ישראל:

 אמנון, מר מוטי ששון:

 שישב ואמר אין כסף. מורן ישראל:מר 

 תבוא תסביר לו. מר מוטי ששון:

מה זאת אומרת? ישב הגזבר ואמר אין לי כסף. ואז סיימתם את השנה עם  מר מורן ישראל:

 מיליון שקל. איך זה קורה? 70

אז כנראה שהגזבר לא יודע את עבודתו ואולי הגזבר צריך לפנות את מקומו  מר שחר האס:

 פה לפני כמה ישיבות ואומר,אם הוא עומד 

 אולי אתה תפנה את מקומך ולא הגזבר? מר מוטי ששון:

 שחר, גב' נעה צ'פליצקי:

 בבקשה אמנון, מר מוטי ששון:

 שחר, שחר, גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, סליחה. אם הוא, מר שחר האס:

דת הגזבר, רגע, רגע, שנייה, שנייה, הגזבר יודע את עבודתו. אבל בתוך עבו מר מורן ישראל:

 אני אומר, אני בתור, 

 סליחה אבל הוא, מר שחר האס:

 רגע שנייה, שנייה, שנייה. מר מורן ישראל:

 סליחה. גב' נעה צ'פליצקי:

 אני רוצה להגיד, מר מורן ישראל:

 יש גבול. גב' נעה צ'פליצקי:

 שנייה, נעה. מר מורן ישראל:

 מה קרה לכם? גב' נעה צ'פליצקי:
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 שאלתי את השאלה, אני מר מורן ישראל:

 אבל להגיד, גב' נעה צ'פליצקי:

 נעה, מר מורן ישראל:

 לפטר אותו? מה קרה לכם? גב' נעה צ'פליצקי: 

 נעה, תני לנו. הגזבר יודע את עבודתו. לא רק שאני יודע, אני שותף. מר מורן ישראל:

 זה לא מה ששחר אמר. גב' נעה צ'פליצקי:

 נכון, זו עמדתי. מר שחר האס:

ולכן אני, מותר לי להגיד את דעתי? ולכן אני חושב שדווקא בגלל שהוא יודע  רן ישראל:מר מו

את התפקיד ואני עד בוועדות כספים ואני רואה את העבודה שלו ואת מה 

שהחבר'ה בכל, באגף תקציבים. אני עד לכל מה שהם עושים. הם יודעים 

ד עם זאת, היטב את התפקיד שלהם. הם יודעים היטב מה לעשות. אבל יח

 לא מתפקידכם לקבוע את סדר העדיפות.

 אז על סמך מה, גב' נעה צ'פליצקי:

 ויש החלטה, מר מורן ישראל:

 שחר אומר שהוא לא יודע? גב' נעה צ'פליצקי:

 מועצת עיר ואתם בתור אנשי מקצוע צריכים לדעת החוק. מר מורן ישראל:

 טוב מורן, השאילתא שלך כבר המשיכה. מר מוטי ששון:

 הוא עמד כאן מול המועצה ואמר שאין כסף.  ר שחר האס:מ

 שחר. מר מוטי ששון:

 אז איך יכול להיות? מר שחר האס:

 שחר, שחר.  מר מוטי ששון:

 לא, לא, לא. מר שחר האס:

 מה, הגזמתם. גב' נעה צ'פליצקי:

 חברים.  מר מוטי ששון:

 בבקשה. מר מורן ישראל:

תקציב של החינוך הבלתי פורמלי, כן, מסובסד על  חברים. רק לידיעתכם, מר מוטי ששון:

 2023-מיליון שקל. החינוך הלא פורמלי. בנוסף לזה, ב 90-ידי עיריית חולון ב

מיליון שקל לטובת ההשתתפות בקייטנות. העירייה משקיעה  3תקצבנו עוד 

. ובבקשה הגזבר, תסביר לו, עזוב את 210כמו שאמרתי בתקציב הפורמלי 

 תסביר לו מה הדברים אומרים.ההצגה מסביב. 
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 מיליון שקל? 56אבל ממה נשאר לך  מר חיים זברלו:

 .58 מר מורן ישראל:

 עזוב, עזוב, תן לו. בבקשה אמנון תסביר לו. מר מוטי ששון:

', מה שנקרא להעביר 22קודם כל כך. אכן הייתה החלטת מועצה באוקטובר  מר אמנון ארץ קדושה:

ל ילד. כשאנחנו הגשנו את התקציב והייתה פה חוג לכ 2023בתקציב הבא של 

שאלה של שחר נדמה לי. זה לא נכנס לתקציב. שאל למה לא נכנס, אמרנו 

דבר מאוד פשוט. לפי פקודת העיריות, ראש העיר מתווה את התקציב וזה 

 ההצעה שהגיעה לפה.

 '.22, אני מדבר על 2023אבל אני לא מדבר על  מר מורן ישראל:

 לא, שנייה. דושה:מר אמנון ארץ ק

 ' עברה ההצעה הזאת.21-ב מר מורן ישראל:

 '.22שנייה, שנייה, לא. קודם כל  מר אמנון ארץ קדושה:

' יש 22-' הייתם צריכים לממש אותה. וב22-' וב21-כן. כן. ההצעה עברה ב מר מורן ישראל:

 מיליון שקלים.  58עודף תקציב של 

 שנייה, שנייה. מר אמנון ארץ קדושה:

 עכשיו הוא עונה לך. מוטי ששון:מר 

 '.22למיטב זיכרוני זה היה באוקטובר  מר אמנון ארץ קדושה:

 אז אתה טועה בזיכרונך, אנחנו זוכרים היטב. מר מורן ישראל:

 אתה טועה.  מר שחר האס:

 ' זה היה עכשיו. 22 גב' אלינור מטלון:

העיריות מי שמביא לצורך העניין  שנייה. ואני גם אמרתי לכם שלפי פקודת מר אמנון ארץ קדושה:

את התקציב, ראש העיר מנחה את הגזבר על מדיניות התקציב ומה להביא 

בתוך התקציב. כאשר אתה את התקציב צריך להביא מאוזן. בבדיקה של כל 

נושא של הביקורות והשימושים, לא היה תקציב לחוג לכל ילד. זה מבחירת 

 שנייה. ראש העיר, סדרי עדיפויות. עכשיו רגע,

 בבקשה. מר מורן ישראל:

עכשיו, הכספים האלה נגבים על פי סדרי עדיפויות מה צריך ומה לא צריך  מר אמנון ארץ קדושה:

ואיפה שמים אותם. והסברתי לך את זה גם בוועדת כספים, הרזרבה הזאת 

לא הייתה נשארת, היום שכר שהיינו צריכים לשלם לעובדים לא היה לנו. 

 0-מיליארד שקל ב 1.7יכולה להתנהל כשתקציב של כמעט  ולכן עירייה לא
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רזרבה. הרזרבה הזאת אמורה לשמש למקרים כמו שעכשיו קרו. אנחנו 

 עכשיו,

 בשנת בחירות. מר מורן ישראל:

 השכר זה שנת בחירות? העלאת שכר סייעות זה שנת בחירות? מה הקשר?  מר אמנון ארץ קדושה:

 לחניה אזורית. זה כחול לבן, זה מר יעקב מזרחי:

שקל לכל העובדים. אתה יודע  6,000המדינה עכשיו קבעה שיש תגמול של   מר אמנון ארץ קדושה:

כמה מיליונים זה שהעירייה צריכה לשלם מכיסה? אז יש רשויות שלא 

מסוגלות. אז לשמחתי אני מסוגל לשלם את זה לעובדים. איך היית עומד 

 את זה היום?בפני העובדים אם לא היית יכול לשלם 

 אבל זה לא הסיפור. מר מורן ישראל:

 בטח שזה הסיפור. מר אמנון ארץ קדושה:

 מיליון שקל. 100לא, הסיפור זה שאתה מעביר לתב"רים עוד  מר מורן ישראל:

 סליחה? מר אמנון ארץ קדושה:

 סליחה יש לי שאלת הבהרה ברשותך. מר מורן ישראל:

 אין שאלת הבהרה.  מר מוטי ששון:

 מה זאת אומרת? מורן ישראל:מר 

 אתה שאלת כמה שאלות. מר מוטי ששון:

 לא נכון, סליחה. מר מורן ישראל:

 שאילתא, סליחה. מר שחר האס:

 זו שאילתא ויש לי שאלת הבהרה. מר מורן ישראל:

 יש שאלת הבהרה. מר שחר האס:

 ה.אתה ענית עכשיו תשובה, אני רוצה לקבל תשובה לשאלת הבהר מר מורן ישראל:

 בוא תשאל שאלת הבהרה. מר מוטי ששון:

 מצוין. אז קודם כל רגע, רק כדי שנדייק את הדברים. מר מורן ישראל:

 שאלת הבהרה. מר מוטי ששון:

אין בעיה. אבל השאלה בנויה על בסיס הידע שניתן פה. מותר לי לבנות את  מר מורן ישראל:

 השאלה שלי?

 תבנה, תבנה. מר מוטי ששון:

 מצוין. אל:מר מורן ישר
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 אתה רוצה לעשות כל הזמן רעש גדול, בסדר. למרות שאתה מבין. קדימה. מר מוטי ששון:

 מה לעשות, מר מורן ישראל:

 קדימה נו, תשאל אותו את שאלת ההבהרה. מר מוטי ששון:

אני לא שואל אותו. השאלה היא בכלל לא שאלה מקצועית כי שאלה, קודם  מר מורן ישראל:

 ',22', סוף 20' שבה שזה עבר. בשנת 21ע לשנת כל בוא נחזור רג

 '.22 מר אמנון ארץ קדושה:

' הגיע התקציב 21לא, תן לי לסיים את מה שאני רוצה להגיד. בסוף שנת  מר מורן ישראל:

' ששם נמצא העודף התקציבי. אתם זוכרים מה 22לראשונה שעוסק בשנת 

 אמרנו בישיבה ההיא? אתם,

 בהרה?מה שאלת הה מר מוטי ששון:

 שנייה, אני רגע רוצה לשים את הבסיס לשאלה. מר מורן ישראל:

 שאלת הבהרה היא קצרה, לא היסטוריה. מר מוטי ששון:

 לא, מר מורן ישראל:

 את מה שאתה אומר עכשיו אמרת כבר קודם. מר מוטי ששון:

' ביקשתם מאיתנו למצוא מקורות תקציב. אחד 21לא נכון. בשנת סוף  מר מורן ישראל:

מיליון  16-מהמקורות התקציב שאני בישיבה ההיא אמרתי לכם זה ה

מיליון שקלים פעולות מיוחדות. קיבלנו את הביצוע לפי  16שקלים האלה. 

מיליון  16פילוח, אתה זוכר ראובן שביקשת בוועדת כספים את הפילוח? 

שקלים נשארו. שמו בכיס לביטחון בתחילת שנה. אני לא מזלזל. אבל 

לך השנה יכולתם לעצור ולהגיד יש לנו יתרות, יש החלטת איפשהו במה

 מועצה,

 אני מזכיר לך, מר אמנון ארץ קדושה:

רגע. יש החלטת מועצת עיר והשאלה שלי היא כזאת. היא בכלל לא שאלה  מר מורן ישראל:

שמופנית לגזבר. היא שאלה משפטית. השאלה המשפטית שלי שאני הייתי 

ת, האם באיזה סמכות רשאים דרג שמח לדעת ממך היועצת המשפטי

מקצועי לבטל או להתעלם מהחלטת מועצה שהתקבלה בדין ברוב, ברוב 

קולות ולהתעלם ממנה ולא להציע בעצמם באופן יזום על אף מדיניות ראש 

 מיליון שקלים שזה לא עודף של מה בכך.  58העיר כמו שנאמר, בהינתן 

 מה השאלה? מר מוטי ששון:

 מיליון שקלים, דרך אגב אם לפי, 60 זה מר מורן ישראל:

 אולי אתה יכול להתמקד בשאלה שהיא שאלת ההבהרה שלך? מר מוטי ששון:
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 לפי הסקירה שקיבלנו, מר מורן ישראל:

 בלי כל הנאומים? מר מוטי ששון:

השנים האחרונות מעולם עודף בסדר גודל כזה. אז בואו  4-זה לא קרה ב מר מורן ישראל:

 מכות,תסביר לי באיזה ס

 מה שאלת ההבהרה? מר מוטי ששון:

באיזה סמכות רשאים להתעלם מהחלטת מועצת עיר על בסיס מה זה נשען?  מר מורן ישראל:

 תסבירו לי איך זה נשען, משפטית.

 או. קיי. מאחר ואישרנו, מר מוטי ששון:

 לא, זה שאלה משפטית והיא לא לך. היא ליועצת המשפטית. מר מורן ישראל:

 אתה תשמע את ראש העיר אומר מה שהוא רוצה.  שון:מר מוטי ש

 אבל אני רוצה, מר מורן ישראל:

 אתה, לא אתה תשמע אותה אחר כך. מר מוטי ששון:

 יש יועצת משפטית, יש יועצת משפטית, מר מורן ישראל:

 לא תקבע מי ידבר ראשון. מר מוטי ששון:

 יש יועצת משפטית, מר מורן ישראל:

אתה מפריע לי. זה לא שיטה להפריע כל הזמן כי אתה רוצה שב בשקט.  מר מוטי ששון:

 להתבלט. מה זה? גן ילדים פה? אתה מתבלט?

 אתה לא נותן לאנשים לענות אפילו. מר מורן ישראל:

שב בשקט. לכן אני חוזר ואומר לך. המועצה אישרה ולא הופיע בספר  מר מוטי ששון:

ה למה שאתה אומר והנה הגזבר התקציב של אותה שנה שיש את התקציב הז

 מהנהן. עכשיו תעני לו.

 כי הוא ישב במועצה ואמר אין כסף.  מר מורן ישראל:

אם אני לא טועה היה לנו דיון בנושא הזה גם סביב התקציב בישיבה  עו"ד יונת דיין:

 הקודמת.

 לא שומעים אותך. מר מורן ישראל:

 סליחה.בדרך כלל שומעים אותי טוב,  עו"ד יונת דיין:

 כן, אבל גם יש דיבורים וגם, גב' אלינור מטלון:

 אנחנו בשקט. גב' נעה צ'פליצקי:

אם אני לא טועה, מתנהל דיון מאוד דומה לזה סביב התקציב בישיבות  עו"ד יונת דיין:

התקציב השונות. וגם אז הסברנו, פקודת העירייה קובעת שהגזבר יבנה 
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ן התקציב בא לדיון במועצת העיר. תקציב על פי הנחיות ראש העירייה. ולכ

העליתם הסתייגויות, היו פה דיונים לא קצרים ובסופו של יום מועצת העיר 

הצביעה על התקציב ומה שאושר בו כך משתמשים בכסף הציבורי. לפי 

 התקציב המאושר. 

נכון אבל יש יתרות. מה, למה, מדוע כשיש יתרות לא מממשים את החלטת  מר מורן ישראל:

 העיר? מועצת

 סליחה, כשאנחנו מגישים תקציב, מגישים תקציב מאוזן.  מר אמנון ארץ קדושה:

 נכון. מר מורן ישראל:

 אין בו יתרות. אנחנו לא יודעים מה יהיה, מר אמנון ארץ קדושה:

 אחרי הרבעון הראשון, מר מורן ישראל:

 סליחה רגע,  מר אמנון ארץ קדושה:

 אחרי חציון ידעתם? מר מורן ישראל:

 או. קיי מיצינו. מיצינו. מר מוטי ששון:

 אמנון תן לו, תן לו.  מר חיים זברלו:

 סליחה, מיצינו את הנושא. תודה רבה. אני עובר, אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 הגזבר ענית בפירוש, מר מורן ישראל:

 נעבור. מר מוטי ששון:

 עצת העיר, אתה מבטל אותה ככה. אתה עושה מה שראש העיר אומר לך. מו מר מורן ישראל:

 או. קיי. אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 אמרת אין כסף ולא יהיה כסף ולזה לא יהיה. מר שחר האס:

 אישור מועצת העיר.  מר מוטי ששון:

 מה שראש העיר אומר לך לעשות אתה עושה? מר מורן ישראל:

 אתה אבל הובלת את ההחלטה בדיון. מר שחר האס:

 איזה מין דבר כזה? מורן ישראל:מר 

 אתה אמרת למועצת העיר לא יהיה כסף לזה ואנחנו לא, אתה אמרת.  מר שחר האס:

סליחה מורן אתה רוצה לעשות רעש? אתה דואג לתושבים? אנחנו מפעילים  מר מוטי ששון:

את העירייה. אני דואג לילדים, לא אתה. אתה אופוזיציה. אתה רק מבלבל 

. אנחנו מממנים בעשרות מיליוני שקלים את, את רשת את המוח וצועק

מיליון  3קהילה ופנאי. בחוגים שלהם, בקייטנות שלהם. רק עכשיו הוספנו 
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ש"ח. אתה יושב וכל הזמן מברבר,  6,000 -כולל תקציב לסייעות. כולל ה ₪

 מברבר, מברבר. עזוב. הייתה החלטת מועצה, בזה נגמר עניין.

 ייתה החלטת מועצה, תקיים אותה.מצוין ה מר מורן ישראל:

 אני עובר לסעיף הבא. אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 , אישור הסכם שיפוי לעניין המטרו. 14מוטי אנחנו בסעיף  מר יוסי זיידה:

 אבל יש החלטת מועצה. מר שחר האס:

 לך אמרו אין כסף. מר מורן ישראל:

 שמענו. מר מוטי ששון:

 ככה הצבעת מאיר.בגלל  מר שחר האס:

 אחרי חציון לא ידעת שיש כסף? מר מורן ישראל:

שמענו אותך. עזוב, אתה מבין בכל. כתב הוראה בלתי חוזרת, בבקשה  מר מוטי ששון:

 תקראי.

 

 אישור הסכם שיפוי לעניין המטרו מול המדינה .13

כובע כן, דנתם בזה גם בוועדה המקומית והצורך הוא לאשר את זה פעם ב עו"ד יונת דיין:

של הועדה המקומית ופעם שנייה בכובע של מועצת העיר וההשלכות 

הכספיות של זה. מדובר על אותו הסכם שמעלה את אחוזי השיפוי בגלל 

ירידת הערך של המטרו לפי החוזים בטבלה שגם צירף לכם גזבר העירייה. 

אם מעבר לשאלות ולדיון שהיה בוועדה המקומית יש לכם שאלות נוספות, 

 אז אפשר להצביע. בשמחה.

 או. קיי. אני צריך לאשר את זה נכון? מר מוטי ששון:

 כן, מי בעד. עו"ד יונת דיין:

 או. קיי, אתם קיבלתם את זה. אבל זה לא נושא תאריך.  מר מוטי ששון:

 ראיתם את זה גם בוועדה המקומית האחרונה. עו"ד יונת דיין:

 אבל לא חשוב.  מר מוטי ששון:

 התאריך זה לפי מועד החתימה. רק כשנחתום על זה רשום התאריך.  עו"ד יונת דיין:

אוקיי. אתם קיבלתם את המסמך. חבר'ה קיבלתם את המסמך? כתב הוראה  מר מוטי ששון:

בלתי חוזרת לנאמן בשם עיריית חולון ועדה מקומית לתכנון ובנייה, אוקיי. 

בעד. אין נגד,  17, 16, 15 ,14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד? 

 . אני עובר לסעיף הבא.אושראין נמנעים. 
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 אישור עדכון שכרו של שמוליק לנצמן, עוזר בכיר למנכ"ל העירייה .14

ולאחר בחינת עמידתו  2022אישור שכר, בהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים  מר מוטי ששון:

יק לנצמן, בקריטריונים הריני מאשר מינויו של הנדון לתפקיד, זה שמול

 . מי בעד?2023במרץ  20לתפקיד עוזר בכיר למנכ"ל החל מתאריך 

 איפה השכר שלו? גב' אלינור מטלון:

 רגע. צריך, עו"ד יונת דיין:

 באיזה אחוז? מר מורן ישראל:

 ממה למה? גידול ממה למה? מר יעקב מזרחי:

 אחוזי השכר שלו, עו"ד יונת דיין:

 ה?הוא לא במשרה מלא מר יעקב מזרחי:

 הוא משרה מלאה.  עו"ד יונת דיין:

 רגע, רגע, רגע יונת מסבירה. שנייה. מר יוסי זיידה:

' יש אפשרות לעדכן אותו 22הוא במשרה מלאה. בעקבות חוזר המנכ"ל לשנת  עו"ד יונת דיין:

לתפקיד שנקרא עוזר מנכ"ל בכיר. עוזר מנכ"ל בכיר פותח לו את האפשרות 

. זה נותן לו את 40אחוז שכר מנכ"ל. היום הוא על  45לעבור בעצם לשכר של 

 . 50עד  40המתח של 

, 2, 1בעד. מי נגד? מי נמנע?  13, 12, 11, 10, 9, 8, 7 ,6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא. בבקשה, מה הסעיף הבא?אושרנמנעים.  4, 3

 

 לפקודת העיריות 338בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  .15

 מחיקת חובות.  עו"ד יונת דיין:

חדש מצורף  לפקודת העיריות, נוסח 338בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  מר יוסי זיידה:

 בזה.

. על פי מכתבו או מכתבה, תכף מיד אני 22.12.2022-קיבלתם את זה. זה מ מר מוטי ששון:

 אגיד לכם, של, בעצם של, של הגזבר והיועץ המשפטי.

 כן, הטבלה. עו"ד יונת דיין:

 או. קיי. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 ם ארנונה באופן כללי?רגע, אבל יש הסבר למה כל חוב נוצר חוץ מזה שרשו מר בר שי:
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מה שכתוב לכם, הפירוט, הוא כמו תמיד. מקור החוב זה סוג החיוב, אם זה  עו"ד יונת דיין:

ארנונה, אם זה אגרות חינוך יש, שכר לימוד של פעם או לפעמים יש פה גם 

 לפעמים בצירוף של הוצאות משפטיות.

 הסעיף הראשון זה הפטר. מר אמנון ארץ קדושה:

   אה, הסעיף הראשון זה הפטר? מר שחר האס:

כן. יש לך ליד זה את הטבלת שנים שזה מקור החוב. או. קיי? אז אלה חובות  עו"ד יונת דיין:

ישנים. חלקם היו עליהם הליכי גבייה. במקרה הזה זה כאלה  שהגיעו 

לפשיטת רגל וקיבלו בסוף את ההפטר. אז אחרי הפטר אין לנו מה לעשות 

 הטבלה הם תמיד אותם טורים.  ממילא. אבל הטורים של

 

בעד.  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1או. קיי. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא.אושראין נגד, אין נמנעים. 

 זה מחיקת חובות על פי פשרות. עו"ד יונת דיין:

 

 אישור למחיקת חובות בהסדרי פשרה .16

עכשיו, בקשה לאישור מועצת העיר למחיקת חובות בהסדרי פשרה. מכתבה,  ון:מר מוטי שש

במרץ  15-מכתבו של יולי גימלפרב ממלא מקום מנהל מחלקת הגבייה מ

, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. קיבלתם את המסמך, כן. מי בעד? 2023

 עובר לסעיף הבא. . אניאושר . או. קיי.4, 3, 2, 1מי נמנע?  בעד. מי נגד? 13

 

נתיבי תחבורה  –נת"ע  –חדרי שנאים עיריית חולון  2 –אישור חוזה חכירה  .17

, 65חברת החשמל לישראל בע"מ שד' ירושלים  –עירוניים להסעת המונים בע"מ 

 6019בגוש  389חלק מחלקה  –חולון 

 זה אנחנו חוזרים לשני חדרי השנאים בשדרות ירושלים.  עו"ד יונת דיין:

 לא? ,אבל אישרנו את זה קב מזרחי:מר יע

 כן.  מר מוטי ששון:

חברי מועצה ומעלה ולכן אנחנו חוזרים. לבקשת מורן  14אכן צריך רוב של  עו"ד יונת דיין:

 זה היה בקשה שלך או של מי שאצלכם,

 מורן. מר שחר האס:

 רציתם לראות איפה זה. מר מוטי ששון:

 בדקנו שוב. עו"ד יונת דיין:
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 צילמנו לכם. ששון:מר מוטי 

 יש לנו גם, עו"ד יונת דיין:

 אני יודעת איפה זה. גב' אלינור מטלון:

 איזה מזל שיש מורן. מר שחר האס:

 או. קיי, אז הצבעה? מר יוסי זיידה:

 זה בסדר? מר מוטי ששון:

 זה אותם מיקומים שאמרנו קודם, יוסי אתה יכול להראות לו.  עו"ד יונת דיין:

 למי החכירה? לחברת חשמל או לנת"ע? :מר ראובן קייקוב

זה חברת חשמל/מדינת ישראל בעצם. אבל זה לצרכי הקו, הרק"ל. זה לא  עו"ד יונת דיין:

לצרכים אחרים. יש, שאלנו גם את המהנדס, גם דחקו והזיזו אותם ככל 

הניתן בהסכמה עם נת"ע מאחר ויש פה צרכים ודרישות של מרחקים מהקו, 

 ם וכו'. גודל השרתים, מיקומ

 אני רוצה לומר לגבי חברת חשמל, מר ראובן קייקוב:

מה, אפשר להביא את מהנדס העירייה שרגע יגיד למה לא להעביר את זה  מר מורן ישראל:

 ליד הקמפוסים?

 הסברתי כרגע. עו"ד יונת דיין:

 אני מנסה להקשיב. מר מורן ישראל:

 אז אני אגיד את זה שוב. עו"ד יונת דיין:

 אני אשמח. שראל:מר מורן י

 שבדקנו גם עם מהנדס העיר וניסו, עו"ד יונת דיין:

 וגם עם אדריכל העיר. מר יוסי זיידה:

ואדריכל העיר, וניסו להזיז אותם ככל הניתן אולם יש מגבלות ואילוצים של  עו"ד יונת דיין:

מרחקים מקו הרכבת עצמה וטווחים אחרים שזה צריך לעמוד בהם וזה 

וקים שהצלחנו להגיע אליהם. שצריך לזכור שוב, שזה יש המיקומים הכי רח

לזה תמיד בדיקות קרינה וזה תואם את כל התקינה הארצית שקבועה בנושא 

 של חדרי חשמל וכדומה.

מטר לגן ילדים, פחות  50אנחנו מדברים על קירבה של משהו כמו איזה  מר שחר האס:

 אפילו.

 ם ברבי קומות שיש להם שנאי כזה במקום?אתה יודע שיש לך גני ילדי עו"ד יונת דיין:

 בתוך הזה? בתוך גני הילדים? מר שחר האס:
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 בניינים רבי קומות מחויבים לשנאים. עו"ד יונת דיין:

 מה, זה דומה לפוטווולטאי? זה מה? מר שחר האס:

 אבל אמרתם שאין קרינה שם. מר יעקב מזרחי:

 בהם. נכון. יש תקינה ארצית וזה עומד  עו"ד יונת דיין:

 יעקב, אין קרינה כי אם הייתה קרינה לא היו מאשרים להם.  מר מוטי ששון:

אין קרינה ברמה מסכנת. שחר מה שאומרת יונת שבבניינים רבי קומות גם  מר יוסי זיידה:

 כן נדרשים לחדרי חשמל ויש בבניינים כאלה,

למה הפרצוף הזה מוטי? לא הבנתי את הזלזול הזה. אם היה זלזול בפרצוף,  גב' אלינור מטלון:

 סליחה. מה, תסתכלו במצלמות תראו איך הוא מזלזל. 

 למה פרשנויות, מר יוסי זיידה:

 למה? למה פרשנות מוטי, יעקב דיבר, גב' אלינור מטלון:

 חברים, יעקב. או. קיי. מר מוטי ששון:

 זלזל מוטי. לא צריך ל גב' אלינור מטלון:

 או. קיי, איפה זברלו? מי בעד? בבקשה. מר מוטי ששון:

 איזה מהם? יש שני סעיפים. יש שני סעיפים. מר מורן ישראל:

 אנחנו בראשון. מר יוסי זיידה:

 .65הראשון, שדרות ירושלים  עו"ד יונת דיין:

 ?18סעיף  מר יעקב מזרחי:

. אני שוב מזכירה, זה נמצא 6019גוש  389, חלק מחלקה 65שדרות ירושלים  עו"ד יונת דיין:

בות"ל. זה הוזז ככל הניתן. זה בכלל הרי נשאר, המיקום אושר בתכנית 

שהיא גם לא בסמכות שלנו. היא של הועדה לתשתיות לאומיות. ניסינו להזיז 

 את זה ככל הניתן. זה עומד בכל דרישות הקרינה והתקנים הארציים. 

 ד?או. קיי מי בע מר מוטי ששון:

 שאתה אומר דרישות התקינה, שאין קרינה שם? מר יעקב מזרחי:

 אין. מר מוטי ששון:

 , 2, 1ברור.  מר יוסי זיידה:

 חבר'ה לא לעכב את הרכבת הקלה עכשיו. אם זה עבר את הכול, מר יעקב מזרחי:

 חבל על הזמן. מר ראובן קייקוב:

 זה לא עובר.  14חבר'ה אם אין לו  מר יעקב מזרחי:
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אני רוצה את המהנדס פה. או שיגייס את הקואליציה, מה אתה רוצה  רן ישראל:מר מו

 מאיתנו?

 .14אין פה  מר יעקב מזרחי:

אני לא שמעתי את המהנדס. ביקשנו אותו בפעם השעברה שהמהנדס יגיע.  מר מורן ישראל:

 אני מחבב את היועצת המשפטית שהיא,

 . חסר אחד. 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 חסר אחד. מר יעקב מזרחי:

 יפה. מר מוטי ששון:

 רגע שנייה, אולי נגייס. מר ראובן קייקוב:

 תגיעו לסעיף הבא, אנחנו בסעיף הבא אין לנו בעיה. מר מורן ישראל:

 הצבעתי. הצבעתי למרות שאני, מר ראובן קייקוב:

 אבל זה מעכב מורן. מר חיים זברלו:

 אז תגייס את, חבר'ה. ישראל:מר מורן 

 חבר'ה הועדה, מר חיים זברלו:

 ישיבות מועצה ביקשנו מהנדס. 3-ב גב' אלינור מטלון:

 לא רגע שנייה חיים, תגיד לי. מר מורן ישראל:

 מורן אני מתפלא עליך. אתה באמת, מר חיים זברלו:

 תקשיב רגע אבל. תקשיב שנייה אבל. מר שחר האס:

שתנה מהפעם הראשונה שביקשנו שמהנדס העיר יהיה פה, מהפעם מה ה מר מורן ישראל:

 השנייה שביקשנו שמהנדס העיר. למה מהנדס העיר לא פה?

 הוא היה עבד בזה. מר חיים זברלו:

 נו, גם אנחנו. נו מה, אנחנו משחקים? מר מורן ישראל:

 מורן ממה אתה חושש? מר יעקב מזרחי:

 ה המקצועית של מהנדס העיר שיסביר לי למה,אני רוצה לשמוע את הדע מר מורן ישראל:

 אני אסביר לך למה. מר חיים זברלו:

 לא. מר מורן ישראל:

 .37, 32-למה אי אפשר לעבור ל גב' אלינור מטלון:

 זה כל כך פשוט. מר מורן ישראל:

 אני אסביר לך. מר חיים זברלו:
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ה מה שביקשתי שתי ישיבות. לא יודע. לא יודע, לא יודע. רוצה שהוא יבוא. ז מר מורן ישראל:

 למה לא יכול היה להיות פה? 

 אבל למה להביא בשבילך, מר חיים זברלו:

 יש יועצים, מר מורן ישראל:

 אנחנו רוצים איש מקצוע. אני לא מבין. מר שחר האס:

 אבל עכשיו לא שאלו אותך, שאלו אותו. מר חיים זברלו:

 שנתקדם לסעיף הבא?חבר'ה אין בעיה. אתם רוצים  מר מורן ישראל:

 הנה, הנה הוא בא. ניסים בוא. בוא תצביע ניסים. בוא, אתה הקובע ניסים. מר חיים זברלו:

 אם הרכבת הקלה תעבוד או לא תעבוד. מר יעקב מזרחי:

 זה לא קשור לרכבת קלה. גב' אלינור מטלון:

 בוא, עושים הצבעה חוזרת.  מר חיים זברלו:

 נעשה הצבעה. מר ראובן קייקוב:

 מורן אני התפלאתי עליך, באמת.  מר חיים זברלו:

 אני רוצה חוות דעת מקצועית.  מר מורן ישראל:

 ישיבות מועצה, 3אבל מה הבעיה,  גב' אלינור מטלון:

 חברים. מר יוסי זיידה:

 . בבקשה.14בסדר, יש  מר חיים זברלו:

 ?14מה  גב' אלינור מטלון:

 עכשיו נצביע מסודר.  עו"ד יונת דיין:

 אני מוכן, תן לי, ר חיים זברלו:מ

 ?18זאב אתה בעד סעיף  מר יעקב מזרחי:

 בעד, בעד. מר חיים זברלו:

 .18. אנחנו מדברים על סעיף 18אנחנו,  עו"ד יונת דיין:

 על הגן ילדים. גב' אלינור מטלון:

 על הגן ילדים, אתה בעד? מר שחר האס:

 אתה רוצה תמונה? גב' אלינור מטלון:

 שנייה, שנייה. אל:מר מורן ישר

 אנחנו מדברים, עו"ד יונת דיין:
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אני לא מכיר בפקודת העיריות הצבעה שמקיימים אותה. אומרים מי בעד,  מר מורן ישראל:

 מי נגד, מי הכול ואז רואים שזה לא הספיק אז מחכים לעוד ומזמינים אותו.

 לא, הוא הלך לשירותים פשוט. מר חיים זברלו:

 פרוצדורה. רגע שנייה. באותה ישיבה, באותה ישיבה אלינור יצאה,לא, ב מר מורן ישראל:

רגע, רגע, אלינור יצאה אז בתחילת הישיבה החוצה ואמרת יאללה עושים  מר שחר האס:

 הצבעה אלינור בחוץ לא מעניין אותי, לא, אי אפשר. עושים. 

 היית צריך לצאת לקרוא לה. למה לא יצאת לקרוא לה?  מר מוטי ששון:

 מה? אתה התחלת את ההצבעה וסגרת אותה באותו רגע. ר האס:מר שח

 לא, היא יכלה להיכנס. מר מוטי ששון:

תסתכל במצלמות. אתה אמרת אלינור לא פה, תעשו את ההצבעה. מה אתה  מר שחר האס:

 אומר?

 היא יכלה להיכנס. מר מוטי ששון:

ת. יש הצבעה, התקבלה היועצת המשפטית, אל תעשו שכונה מפקודת העיריו מר מורן ישראל:

 הצבעה.

 הייתה הצבעה, התקבלה תוצאה. מר שחר האס:

 בסופו של דבר ראש העיר מחליט להעלות שוב. מר מורן ישראל:

 לא, אתה אמרת להביא מישהו, אתה אמרת להביא מישהו. מר חיים זברלו:

 חולון,או. קיי מי בעד אישור חוזה חכירה שני חדרי שנאים עיריית  מר מוטי ששון:

 רגע, אני רוצה לשמוע את היועצת המשפטית שתגיד האם זה תקין? מר שחר האס:

 חברת חשמל ישראל בע"מ, מר מוטי ששון:

 אתם יודעים בפירוש מה קרה פה, בפירוש. מר מורן ישראל:

 .6017גוש  389חלקה, חלק מחלקה  75שדרות ירושלים  מר מוטי ששון:

 כזה דבר?  יונת האם ניתן לעשות מר שחר האס:

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 מותר לעשות כזה דבר? אני שואל. יש יועצת משפטית.  מר שחר האס:

 בעד. מי נגד?  14בעד.  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 אף אחד לא מצביע פה בכלל, מה אתה מדבר? גב' אלינור מטלון:

 ם עצמך.אתה מדבר ע מר מורן ישראל:

 מי נגד? מר מוטי ששון:
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 אתה סופר אנשים שלא הרימו ידיים. מר מורן ישראל:

 בבקשה, אתה רוצה לראות? מר מוטי ששון:

 הם לא הרימו ידיים. מר מורן ישראל:

 אתה תמיד עושה בעיות, תלמד. בדמגוגיה, בפופוליזם לא בונים מנהיגות. מר מוטי ששון:

 אתה, אתה, גב' אלינור מטלון:

, 1ואתה אלוף בזה. לכן, או. קיי. נראה לו, זברלו. זברלו, מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

. בעד מי נגד? מי נמנע? מי נמנע? אין 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2

 או. קיי. אושר תודה רבה. 

הנדס למה בפעם השלישית לא מגיע איש מקצוע? מה הבעיה להביא את המ מר שחר האס:

 לפה לתת תשובה? למה לא להביא את המהנדס לבקשת חברי המועצה?

 אתה מפריע לי. מר מוטי ששון:

 מה הבעיה מאיר? מה הבעיה?  מר שחר האס:

 אני עובר לסעיף הבא, סעיף, אני קורא לך לסדר פעם ראשונה. מר מוטי ששון:

 טוב, בסדר. גב' אלינור מטלון:

 שנייה לסדר. מה זה בסדר? פעם  מר מוטי ששון:

 נכון? גב' אלינור מטלון:

 אני מבקש ממך לצאת החוצה. מר מוטי ששון:

 איפה פעם שלישית ואיפה פעם שנייה? גב' אלינור מטלון:

 אמרתי פעם שלישית כי את מפריעה לי לנהל את הישיבה. מר מוטי ששון:

 אתה אומר את זה באותו משפט.  גב' אלינור מטלון:

סליחה, כן מה חשבת? שאת תמשיכי לעשות פה חגיגה? כל הזמן אתם  מר מוטי ששון:

 צועקים. 

 מוטי אתה מנהל מלחמות עם עצמך. מר שחר האס:

 לא, אתה אמרת פעם אחת ופעם שנייה באותו משפט. גב' אלינור מטלון:

 לי.  האו. קיי. פעם שנייה את מפריע מר מוטי ששון:

 יופי. גב' אלינור מטלון:

 מה יופי? מר מוטי ששון:

 יופי. גב' אלינור מטלון:

 ?19קיי. אני אעשה לך פעם שלישית, בואי תראי. או. קיי. מי בעד סעיף . או מר מוטי ששון:
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נת"ע נתיבי תחבורה עירוניים  –חדרי שנאים עיריית חולון  2 –אישור חוזה חכירה  .18

 –, חולון 37חברת החשמל לישראל בע"מ שד' ירושלים  –להסעת המונים בע"מ 

 6019בגוש  76חלק מחלקה 

חדרי שנאים עיריית חולון נת"ע נתיבי תחבורה עירוניים  2חוזה חכירה  מר מוטי ששון:

, 37להסעת המונים בע"מ חברת החשמל לישראל בע"מ שדרות ירושלים 

 . בבקשה, מי בעד? הופה, מה קרה לכם?6019בגוש  76חולון. חלק מחלקה 

 ה אמרנו לך.הופה, מההתחל גב' אלינור מטלון:

בעד. אין נגד, אין  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 .20אני עובר לסעיף הבא. סעיף . אושרנמנעים. 

 

 איטום חניון צמרת - %50-אישור הגדלת הזמנת עבודה עד ל .19

איטום חניון הצמרת. או. קיי, אחוז,  50-אישור ההגדלה להזמנת עבודה עד ל מר מוטי ששון:

 מי בעד? 

 רגע, שנייה. אני צריכה, אין פה נציג תשתיות אז אני אסביר לכם שכרגע יש, עו"ד יונת דיין:

 אין מהנדס, אין נציג תשתיות. טוב שאנחנו באנו. נהדר. מר שחר האס:

 אני חייב להגיד משהו. מר יעקב מזרחי:

 ?אני יכולה לדבר רצוף עו"ד יונת דיין:

חבר'ה, אני לא קואליציה. אני לא מדבר עכשיו קואליציה אופוזיציה. בואו  מר יעקב מזרחי:

נשים רגע דברים על השולחן. נראה לכם שהיינו מסכנים פה ילדים, אם יהיה 

 פה חלילה מקרה של תינוק?

 משחקים מונופול. מר מוטי ששון:

 נת"ע? היינו עושים משהו לסכן? בגלל מי, בגלל מר יעקב מזרחי:

 יעקב אתה צודק. יעקב,  מר שחר האס:

 בחייכם. מר יעקב מזרחי:

 האם זה הגיוני שאנחנו נשמע את דעתו של המהנדס? מר מורן ישראל:

 אבל הוא נתן לך אישור שאמרו שאין פגיעה בזה. מר יעקב מזרחי:

 ראש העיר יכול לעשות לי אישור, מר מורן ישראל:

 עדיין משחקים מונופול. משחקים מונופול.יעקב, יעקב הם  מר מוטי ששון:

 אבל יושבת פה יועצת משפטית, גב' נעה צ'פליצקי:

 אלינור פעם שנייה. את מפריעה לניהול הישיבה. מר מוטי ששון:
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 יונת יש לנו אישור עובד עירייה שם? מר יעקב מזרחי:

 ודאי, זה חלק מהחלטת הות"ל. עו"ד יונת דיין:

 איפה? גב' אלינור מטלון:

 זה בתת"ל, זה חלק מההחלטות. עו"ד יונת דיין:

 הם לא מבינים מה הם מדברים איתם. מר מוטי ששון:

 מוטי, יעקב מדבר פעם ראשונה פעם שנייה. תגיד לו גם. מר חיים זברלו:

 לא, הוא בקואליציה. מר שחר האס:

 הוא כבר קרא אותי לסדר. זה בסדר. גב' אלינור מטלון:

 וא אני אגיד לך משהו,מוטי ב מר יעקב מזרחי:

 יעקב הוא בקואליציה. לא מעלים אותו לסדר. מר שחר האס:

 חברים מי בעד? מר מוטי ששון:

 רגע, אבל אני מנסה להסביר. עו"ד יונת דיין:

 הם לא רוצים לשמוע, הם נגד. מר מוטי ששון:

 חניון צמרת אם אתם, עו"ד יונת דיין:

 יעקב. פעם ראשונה לסדר. מר מוטי ששון:

 יעקב זה אתה, גב' נעה צ'פליצקי:

 נעה.  מר מוטי ששון:

 חברים נו.  מר יוסי זיידה:

 אני לא יודעת מה איתכם, אני שואפת באיזשהו שלב לישון בבית.  עו"ד יונת דיין:

 כן, סליחה חברים. מר יוסי זיידה:

לשטח שוב, אם אתם מכירים את חניון צמרת הוא נמצא, הוא נמצא מתחת  עו"ד יונת דיין:

 שהוא בבעלות מעורבת. גם פרטית, בעלות מעורבת. בחלקה,

 של מי? מר יעקב מזרחי:

בחלקה פרטית בחלקה עירונית. אם אני אסיים את סוף המשפט אז תדעו,  עו"ד יונת דיין:

או. קיי. אחרי הליך מאוד ארוך בבית המשפט וטענות מכל הכיוונים בסופו 

אזורים שככל הנראה הם מקורות של דבר נפסק על מתווה מסוים של שני 

נזילה לתוך החניון. במסגרת מתווה התיקון גם סוכם על גורם מתקן משותף 

מכיוון שחלק, מקום אחד הוא על גבול בעלות משותפת עירונית ופרטית 

ומקום שני הוא בבעלות עירונית. הייתה הערכה מקורית ובעקבותיה בוצע 

יש צורך בתוספת. התוספת כרגע התיקון. תוך כדי החפירות בשטח הסתבר ש
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אחוז מהיקף ההתקשרות המקורי ולכן זה מובא אליכם  35עומדת על 

לוועדה לאישור. יכול להיות שבהמשך העבודות נגלה שיש צורך בתוספת 

נוספת ואז נבוא בשנית. כרגע אנחנו לא יכולים לבקש לאשר מעבר למה 

 שאנחנו יודעים.

 חוזים?אין הערכה? רק בא מר יעקב מזרחי:

 אומדן, משהו, הערכה? מר זאב ניסים:

 הערכה, יש את המספרים. עו"ד יונת דיין:

 אבל לא בסכומים? רק באחוזים? מר יעקב מזרחי:

אחוז יכולה  25התרגום של המספרים הוא מכיוון שההרחבה להתקשרות עד  עו"ד יונת דיין:

ישור מועצת אחוז יכולה להיעשות בא 50-ל 25להיעשות בתוך העירייה, בין 

העיר. אז הצד הכספי תורגם לחלק היחסי באחוזים כי זה האישור שאנחנו 

 נזקקים אליו. 

אחוז  50-או. קיי. טוב. או. קיי, מי בעד? אישור הגדלת הזמנת עבודה עד ל מר מוטי ששון:

 איטום חניון צמרת על פי מה שאמרה היועצת המשפטית. מי בעד?

 אחוז, 50לת הבהרה רגע בבקשה. אם אנחנו אני אשאל שא גב' אלינור מטלון:

 .50לא, עד  מר מוטי ששון:

 אחוז. 50עד  גב' נעה צ'פליצקי:

 אני יכולה לסיים את המשפט שלי בבקשה? גב' אלינור מטלון:

 כן. מר מוטי ששון:

 תודה. כמו שאמרתם שבעצם החניון הוא בשותפות, נכון? לעיריית חולון. גב' אלינור מטלון:

 לא החניון, השטחים מעל. דיין: עו"ד יונת

 לא, לא, השטח שמעל.  מר מורן ישראל:

 השטח שמעל החניון? שלכם בעצם הגג, כל הגינה בעצם, האזור, גב' אלינור מטלון:

חלק זה הגינה, חלק זה בניין המגורים הגדול עם המרכז המסחרי. חלק  עו"ד יונת דיין:

 מהנזילה היא בעצם בקו התפר.

 הבנתי, או. קיי. בסדר.  מטלון:גב' אלינור 

 או. קיי מי בעד?  מר מוטי ששון:

 פה אחד, פה אחד. מר חיים זברלו:

בעד. אין נגד, אין  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 . אושרנמנעים. 
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 מוטי, מר שחר האס:

 12בתיכון אילון לתקופה של  –עים הארכת שירות לגב' צביה כגן לבורנטית מד .20

 חודשים

אני עובר לסעיף הבא. הארכת שירות לגברת צביה כגן, לבורנטית מדעים  מר מוטי ששון:

 חודשים. מי בעד? 12בתיכון אילון לתקופה של 

 אם אתם יודעים, צריך לציין את זה לפרוטוקול, יש קושי, עו"ד יונת דיין:

 פה אחד, אף אחד לא מתנגד.  מר חיים זברלו:

 אבל צריך לציין לפרוטוקול. עו"ד יונת דיין:

 יאללה, מי בעד? מר מוטי ששון:

 לבורנטים. פה אחד, פה אחד מוטי. מר יעקב מזרחי:

בעד. אין נגד, אין  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 ובר לסעיף הבא.אני ע. אושרנמנעים. 

 

 13.02.2024עד  –הארכת שירות למר טירן שאול נהג בתברואה  .21

 אישור הארכת, מר מוטי ששון:

 בעד. 22 מר יעקב מזרחי:

 אישור הארכת שירות למרן טירן שאול נהג בתברואה. מר מוטי ששון:

 גם פה יש קושי מאוד גדול לאתר נהגים. עו"ד יונת דיין:

 .13.02.2024עד  מר מוטי ששון:

 אז למה לא לאשר לו את זה עד דצמבר? מר מאיר חלבי:

היכולת כרגע לאור מועד הבחירות והנחיות משרד הפנים היא לאשר רק עד  עו"ד יונת דיין:

תאריך מסוים בחלוף מועד הבחירות בהחלטת מועצה. לכן זה כרגע, לפי זה, 

 לפברואר. 13-עד ה

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 אחד.פה  מר חיים זברלו:

 רגע אחד, רגע אחד. יש לי שאלה. מה, מה העלות של נהג כזה?  מר ראובן קייקוב:

 מה אכפת לך מה העלות של נהג? מר חיים זברלו:

ראובן, ראובן, ראובן. ראובן בוא אני אגיד לך משהו אחד. אין נהגי משאיות  מר יעקב מזרחי:

 טון.  15להשיג אותם היום שיש להם רישיון מעל 



   561 פרוטוקול 3022.02.04 –ליום  67מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

55 

 

 שקל, 60,000אבל  ן קייקוב:מר ראוב

 זה לא משנה, זה לא משנה. אין לך ברירה. יש מחסור אדיר.  מר יעקב מזרחי:

, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1קיי. מי בעד? מי בעד?  או. מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא.אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  18, 17

 

 %48הגדלת היקף מכרז ''שחמטק'' לגני הילדים בהיקף של אישור  .22

 מכרז שחמטק, נו. מר יעקב מזרחי:

אחוז.  48אישור הגדלת היקף מכרז שחמטק לגני הילדים בהיקף של  עו"ד יונת דיין:

אחוז, זאת ההגדלה בפועל. קיבלתם הסבר,  48קיבלתם מכתב הסבר. זה 

 מכתב הסבר. אם יש שאלות.

 אנחנו בעד. מר יעקב מזרחי:

, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, 3, 2, 1. מי בעד? 23מי בעד? סעיף  מר מוטי ששון:

 .אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  18, 17, 16, 15

 

להתייצב לתבוע  316162767אישור הסמכת המתמחה שירי סלומון ת.ז.  .23

 ב ההסמכהבביהמ"ש לעניינים מקומיים בחולון, בהתאם לכת

אישור הסמכת המתמחה שירי סלומון להתייצב לתבוע בביהמ"ש לעניינים  עו"ד יונת דיין:

 מקומיים בחולון.

 תעודת זהות. מר מוטי ששון:

 אני בכוונה לא מקריאה את תעודת הזהות. עו"ד יונת דיין:

ם להתייצב ולתבוע בבית משפט לעניינים מקומיים בהתא 316162767ת.ז  מר מוטי ששון:

 לכתב ההסמכה.

 בעד. מר יעקב מזרחי:

 היא מתמחה חדשה בשירות המשפטי בתביעה. עו"ד יונת דיין:

 יאללה פה אחד. מר יעקב מזרחי:

 רגע, תן לה לדבר. גב' אלינור מטלון:

. אושרבעד אין נגד אין נמנעים,  18, יופי. או. קיי 18או. קיי, כולם בעד? יופי.  מר מוטי ששון:

. בבקשה 31.12.22. דו"ח כספי רבעון רביעי ליום 25, סעיף אני עובר לסעיף

 אסתי החשבת של העירייה.
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 31.12.2022ליום  4דו"ח כספי רבעון  .24

' מוצג בפניכם. ההכנסות 22לשנת  4כן, ערב טוב. הדו"ח הרבעוני לרבעון  גב' אסתי ויסלר הרצוג:

. אפשר מיליארד 1.685מהרבעון הרביעי היו דומות לתקציב הרגיל, היו 

 4-. ההוצאות לעומת זאת היו נמוכות בכ5לראות את זה בעמוד מספר 

מיליארד. זה בעצם מה שהביא  1.627-אחוזים מהתקציב השנתי, הסתכמו ב

מיליוני  149מיליוני שקלים כאמור ובעודף המצטבר  58אותנו לעודף של 

מיליוני שקלים בעוד  290-שקלים. בתקציב הפיתוח ההכנסות הגיעו ל

מיליוני שקלים כך שהעודף לתקופה בתקציב הפיתוח  227הוצאות היו שה

מיליוני שקלים.  429-מיליוני שקלים והעודפים הזמניים נטו הגיעו ל 62הוא 

מיליוני שקלים כך שבעצם  47-בקרנות הרשות היתרות לסוף השנה הגיעו ל

וצו ללא גירעון תקציבי וכל תקציבי הפיתוח מ 2022העירייה סיימה את שנת 

 בהתאם לתקציבים שאושרו כאן. 

 מי בעד? מר חיים זברלו:

רק אני רוצה אם אפשר להתייחס. אני רק רוצה להסב את תשומת לב  מר מורן ישראל:

החברים כי בסופו של דבר עודף שכזה הוא לא משהו שהוא יומיומי. למה 

אפשר היה לעשות עם העודף כבר דיברנו, אבל צריך להבין. זה לא משהו 

ורה כל שנה. אם תלכו לשנים הקודמות, אתם לא תמצאו עודף בסדר שק

גודל שכזה ולהערכתי זה לא מקריות שאנחנו נתקלים בעודף שכזה בשנה 

הזאת ולא רק שאנחנו נתקלים בעודף שכזה, הרי בסופו של דבר גם יש עודף 

מיליון שמתוכו  149-מצטבר. העודף המצטבר כבר התקרב בשנה הזאת ל

מיליון שקלים, נכון? אני לא טועה? לתב"רים.  106-בר יעברו כבסופו של ד

 עכשיו,

 לא, לרגיל. ולרגיל ולתב"רים. מר אמנון ארץ קדושה:

-נכון אבל בסוף יחד עם, אז רק לחדד שנייה. יש, היו, היה את העודף של ה מר מורן ישראל:

 מיליון שקלים נכון? שעוברים 23מיליון שקלים. עליו הוספנו עוד  58

מיליון  30מהתקציב הרגיל לתב"רים בלי שום קשר. אנחנו מדברים על עוד 

מיליון שקל הלוואות שמתוכננות  30שקל אם רגע אני מפרק את הכסף. עוד 

לצורך העניין על מנת להגדיל את התב"רים לשנה האת. הרי ברור לכם שלא 

סתם בשנה הזאת פתאום התב"רים אנחנו מגדילים אותם בצורה שכזאת 

 מיליון שקלים. יש משהו שקורה השנה, פתאום בחצי השנה, 100מעל ב

אבל רגע, התבלבלת. אתה דן על מאזן רביעי שהסתיים, על דבר שהסתיים.  מר מוטי ששון:

הסתיים בדצמבר, הסתיים. תתייחס לזה. אנחנו מבינים. אתה כל הזמן צריך 

 לדבר,

 אני רוצה לספר רגע סיפור. מר מורן ישראל:
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 רגע, עזוב אותי מסיפורים. זה ישיבת מועצה. ששון: מר מוטי

 למה, סליחה? אני רוצה לספר סיפור שיסביר את מה שאני מתכוון אליו.  מר מורן ישראל:

 מה זה? יש דו"ח. מר מוטי ששון:

 אני רוצה לספר. מוטי תלמד להקשיב. מר מורן ישראל:

 תקרא את המאזן.  מר מוטי ששון:

 כלל אנשים מעבירים מהתב"רים,בדרך  מר חיים זברלו:

 השבוע, מר מורן ישראל:

 זה כבר משהו שהיה. מר מוטי ששון:

 השבוע,  מר מורן ישראל:

 הוא מדבר פתאום על מה שהוא רוצה. מר מוטי ששון:

השבוע הסתובבתי באחת השכונות בעיר ובזמן שאני מסתובב אני רואה זוג,  מר מורן ישראל:

 80-אדם מבוגר, עוד מעט מתקרב לשנות ה שני אנשים יושבים על ספסל.

וכנראה הבן שלו כבר שהקים משפחה בתוך העיר וזה, והאבא מסתכל 

מסביב ורואה אזור שמגדרים אותו ומתחילים לבנות בו. אמר לו תראה מה 

זה, תראה איזה יופי. ראש העיר לא מפסיק לבנות. הוא בונה. הוא בונה. 

כבר לא ילד, הוא בחור כבר די מבוגר,  אתה יודע מה הילד שלו ענה לו? הוא

הוא אמר לו הוא בונה על הזיכרון הקצר של הציבור. בשנת בחירות פתאום 

 יש כסף.

 אז הוא אמר. מר מוטי ששון:

 מיליון שקלים, 100בשנת בחירות פתאום  מר מורן ישראל:

 טוב אתה רוצה להתייחס לדו"ח או לא? מר מוטי ששון:

 זה, זה, מר מורן ישראל:

 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 מורן אני רוצה, גב' נעה צ'פליצקי:

 שנים, 4.5 מר מורן ישראל:

 מי בעד הדו"ח הרבעוני? מר מוטי ששון:

 באמת, באמת מספיק. מר חיים זברלו:

 בשנת בחירות יש כסף.  מר מורן ישראל:

 מספיק, יאללה. מר חיים זברלו:
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, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, רבעון רביעי? מי בעד? 2022לשנת  מי בעד הדו"ח הרבעוני מר מוטי ששון:

בעד אין נגד אין נמנעים. אושר אני  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8

 עובר לסעיף הבא.

 

 עדת כספים(ו)בכפוף לו 2021דו"ח כספי שנתי מבוקר לשנת התקציב  .25

 . בבקשה. אוקיי. חבר'ה. 2021ת דו"ח כספי שנתי מבוקר בעיריית חולון לשנ מר מוטי ששון:

 חברים בבקשה די. מר חיים זברלו:

, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, מי בעד? 2021הדו"ח השנתי, מי בעד הדו"ח השנתי לשנת  מר מוטי ששון:

. אני עובר אושרנמנעים,  4בעד. מי נגד? מי נמנע?  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8

 לסעיף הבא.

 

 2023עדכון תב"רים לשנת  .26

 רגע, רגע, קודם כל, מורן ישראל: מר

 אוקיי מי בעד? אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 ההערה שלנו והסיבה שנמנענו זה כי הוא לא נשלח, מר מורן ישראל:

 זה היה. אני עובר לסעיף הבא. הצבעת. נמנעת. אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 מר מה שאתה רוצה,לא, אבל שנייה. אבל אתה או מר מורן ישראל:

 מוטי, מר שחר האס:

 מי בעד עדכון התקציב? מר מוטי ששון:

 חבל שאתה לא מקשיב. חבל. מר מורן ישראל:

 , מכתבו של אמנון ארץ קדושה גזבר העירייה.2023במרץ  20-התב"רים מ מר מוטי ששון:

 מי בעד? מר חיים זברלו:

 קיי, מי בעד?.ש"ח  או67,825,000סך הכול התוספת  מר מוטי ששון:

 רגע, יש לי שאלות. מר מורן ישראל:

 אוקיי, שאל שאלות בבקשה. מר מוטי ששון:

 הקמת גינות קהילתיות. איפה הן אמורות לקום?  מר בר שי:

זה עם מי שיקים אותם זה רשת קהילה ופנאי. אני לא זוכר בדיוק את  מר רחמים בינוני:

 המקומות אבל זה מקום שיקימו שם.

 נשמח לקבל את הרשימה. ראל:מר מורן יש
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 שמה? שמה? גב' נעה צ'פליצקי:

 גינות קהילתיות. מר רחמים בינוני:

. יש למעלה בהערות 7.5.4, הקמת גינות קהילתיות. וסעיף, ותב"ר 6יש  מר בר שי:

בשיפוצים במכון הטכנולוגי עבור בית ספר לרפואה דיגיטלית ומתחת לזה 

 שני סעיפים. הצטיידות ותקשורת לבית ספר לרפואה דיגיטלית. 

 זה המרכז החדש. גב' נעה צ'פליצקי:

 זה בית הספר לרפואה. מר רחמים בינוני:

 לא, אבל למה בשני סעיפים שונים? אחד זה במכון הטכנולוגי מופיע. בר שי:מר 

 לא, כי אחד זה שיפוצים ואחד זה הצטיידות. נכון? מר רחמים בינוני:

 לא, זה במכון טכנולוגי. זה תחת,  מר בר שי:

רגע אני אפתח את הסעיף. הצטיידות ובית ספר לרפואה דיגיטלית ואחד זה  מר רחמים בינוני: 

 שיפוצים. אחד זה השיפוצים של הכיתות וכל הזה.

 שבמכון הטכנולוגי זה רשום. מר בר שי:

 כן, כן, נכון. הכיתות יהיו במכון הטכנולוגי. יש להם סמל מוסד שיהיה להם. מר רחמים בינוני:

 אוקיי, מי בעד? מר חיים זברלו:

, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי, מי בעד כמו שקראתי, אישור התב"רים.  מר מוטי ששון:

, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, מה קרה עוד פעם. 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11

אני עובר לסעיף . אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12

 הבא.

 וטי?איזה מספר מ מר יעקב מזרחי:

 .15 מר שחר האס:

 

 2023עדכון תקציב רגיל לשנת  .27

שמסתכם  2023עדכון התקציב הרגיל לשנת, , עדכון התקציב הרגיל לשנת  מר מוטי ששון:

הן בצד ההכנסות הן בצד ההוצאות. על פי מכתבו של  ₪ 1,755,737,903-ל

 . 20.03.2023-גזבר העירייה אמנון ארץ קדושה מה

 ?מי בעד מר חיים זברלו:

 יש שאלות? מר מוטי ששון:

 , הכנסות. זה בעצם הרזרבה שאנחנו מכניסים עכשיו לתקציב?5פרק  מר בר שי:



   561 פרוטוקול 3022.02.04 –ליום  67מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

60 

 

מיליון ש"ח  23מה? נכון, כן. זה מהעודף המצטבר. יש פה שני סעיפים. יש פה  מר רחמים בינוני:

שאנחנו רשמנו בתב"רים עודף מצטבר. המאיין האיר לנו שהוא אמר שנכניס 

ף מצטבר לרגיל ומפה נעשה העברה לתב"רים. בסדר? אז יש פה את זה עוד

 מיליון שמורן דיבר עליהם לפני זה, בסדר?  23-את ה

 יש פה כסף לחניה אזורית? מר יעקב מזרחי:

 עוד פעם אתה? תירגע. מר חיים זברלו:

 אני הסתכלתי עם אמנון. אתה אל תדאג אדון זברלו. מי בעד? מר יעקב מזרחי:

 אוקיי, מי בעד חברים? אני חוזר ואומר, על פי מכתבו,  ן:מר מוטי ששו

 פה אחד. מורן, מורן, פה אחד. מר חיים זברלו:

 1,755,737,903כפי שאמרתי לכם,  23.03.2023-המכתב של גזבר העיר מה מר מוטי ששון:

 ש"ח הן בצד הכנסות הן בצד ההוצאות. מי בעד? 

 מי בעד? פה אחד. מר חיים זברלו:

 בעד. מי נגד? 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי.  ששון:מר מוטי 

 אין נגד. מר חיים זברלו:

 . אני עובר לסעיף הבא.אושרנגד. אוקיי. אין נמנעים.  4נגד,  מר מוטי ששון:

 

מינוי מר אביעד מור מהנדס העיר כדירקטור בחברה לפיתוח תיאטרון מוסיקה  .28

רשות במקום אריאלה קידר שסיימה את עבודתה בעיריית ומחול בע"מ כעובד 

 חולון

מינוי מר אביעד מור מהנדס העיר כדירקטור בחברה לפיתוח תיאטרון  מר מוטי ששון:

מוסיקה ומחול בע"מ כעובד הרשות במקום אריאלה קידר שסיימה את 

 עבודתה בעיריית חולון. מי בעד?

 זה חייב להיות עובד רשות? מר יעקב מזרחי:

 כן, כן. מר מוטי ששון:

 כן. מר יוסי זיידה:

 זה במכסה של עובד רשות. מר מוטי ששון:

 שהם עובדי רשות. 3זה  מר יוסי זיידה:

 אין בעיה, בסדר.  מר יעקב מזרחי:

 מי בעד? מר מוטי ששון:
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אבל אז כשמיניתם את אריאלה אמרתם אשת חינוך. אין מישהו אחר בחינוך  מר מורן ישראל:

 שם כבר האנשים? או שנגמרו

 מה, מה, מה. מר חיים זברלו:

בעד. אין נגד, אין  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.. אושרנמנעים. 

 מוטי צריך לצאת כי הוא חבר הנהלה. מר יוסי זיידה:

 זה רשת קהילה ופנאי. עו"ד יונת דיין:

 מי שלא יודע, איציק תורג'מן היה חבר מועצה.  ר מוטי ששון:מ

 באופוזיציה, מצטיינים בחינוך. מר יוסי זיידה:

 

מינוי מר איציק תורג'מן נציג ציבור בגוף מנהל של רשת קהילה ופנאי במקום  .29

 משה רינת

 מינוי איציק תורג'מן. מוטי.  עו"ד יונת דיין:

 מי בעד? מר יעקב מזרחי:

 אוקיי. ידה:מר יוסי זי

רגע, עכשיו נקריא את הסעיף. ראש העירייה יצא, שיירשם בפרוטוקול.  עו"ד יונת דיין:

מדובר על מינוי מר איציק תורג'מן נציג ציבור בגוף מנהל של רשת קהילה 

ופנאי במקום משה רינת ז"ל. מאחר והרשת היא גוף מעין עירוני, הסדר ניגוד 

ול לשבת בדיונים פה. זו הסיבה שראש עניינים אומר שמי שיושב שם לא יכ

 העיר יצא פשוט.

 מי בעד?  מר יעקב מזרחי:

 . אושר. 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, 2, 1מי בעד?  מר יוסי זיידה:

 הנה זברלו התעורר, הבין שהוא ממלא המקום. גב' אלינור מטלון:

 ך לצאת עכשיו?יונת, אמנון צרי מר יעקב מזרחי:

 לא.  עו"ד יונת דיין:

 לא נכון? מר יעקב מזרחי:

 אין לו זכות הצבעה. עו"ד יונת דיין:

 מי בעד? מר חיים זברלו:

 רגע, תן לראש העירייה לחזור.  עו"ד יונת דיין:

 מוטי כנס. מר יעקב מזרחי:
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 תקרא למוטי. מר יוסי זיידה:

 

כדירקטור עובד רשות במקום דרור שלו מינוי מר אמנון ארץ קדושה גזבר העירייה  .30

 שמסיים את תפקידו

מינוי אמנון ארץ קדושה כגזבר עובד רשות במקום דרור שלו שמסיים את  עו"ד יונת דיין:

 תפקידו בתאגיד מי שיקמה. 

 גם פה זה עובד מול עובד.  מר יוסי זיידה:

 , כולם.18. 18אמנון,  מר יעקב מזרחי:

, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1ד? שנייה רגע, נספור. מי בעד? רגע, מי בע מר יוסי זיידה:

. רצית להגיד משהו אבל ראש העיר לא זמין. ראש אושר .17, 16, 15, 14, 13

 העיר לא זמין.

 חג שמח לכולם חברים. מר יעקב מזרחי:

 רגע, רגע. גב' נעה צ'פליצקי:

 תשאל את חלבי. תשאל את חלבי. מר יוסי זיידה:

 חלבי אפשר שאילתא? מר שחר האס:

 מה? לא, לא. מר מאיר חלבי:

 סתם, שאילתא. מר שחר האס:

 מוטי לא פה. גב' אלינור מטלון:

 רציתי להגיד וחבל שראש העיר לא פה. מר מאיר חלבי:

 הוא יצא לא בגללך, מה לעשות. מר יוסי זיידה:

 הנה בא ראש העיר, בא. מר יעקב מזרחי:

 אני כבר חוזר.  הנה, מר מוטי ששון:

 מוטי אתה יכול ללכת תחזור בנובמבר. אנחנו נעשה את העבודה. מר זאב ניסים:

 מוטי, מוטי. יש,  מר מאיר חלבי:

 תן לו לדבר.  מר יעקב מזרחי:

 רק דקה. מר חיים זברלו:

 יש פה עניין שעולה פה הנושא של חינוך מיוחד לכל ילד.  מר מאיר חלבי:

 ילד. חוג לכל מר יעקב מזרחי:



   561 פרוטוקול 3022.02.04 –ליום  67מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

63 

 

חוג לכל ילד. יש פה עוד עניין, מה שאני הולך להגיד זה לא פופולרי אבל אני  מר מאיר חלבי:

היושר נר לרגליי, והכחול לבן. ההצעות האלה עלו כאן בגלל תקלה טכנית 

 15הביאו אותו ועכשיו אין פורום של  15-בקואליציה שהפורום הזה של ה

 ותושבי חולון גם צריכים,

 אז אני מודיע לך חלבי, מזרחי:מר יעקב 

 רגע, אני לא מדבר, מר מאיר חלבי:

 אני מתכוון להיות ראש עירייה, מר יעקב מזרחי:

 רגע, רגע, זו תקלה טכנית. זה נכתב. מר מאיר חלבי:

 מאיר חלבי, מר מורן ישראל:

 זה לא עובד.  מר מאיר חלבי:

 אחר.. זה גוף 15אתה לא מבין מה זה פורום  מר מורן ישראל:

 הישיבה נעולה. מר מוטי ששון:
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